
LETO XVIII — Številka 45 
Ustanovitelji: občinski odbori SZDL 
Jesenice, Kranj, Radovljica, Skofja 
L o k a In Tržič. Izdaja CP •Gorenjski 
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Ust izhaja od oktobra 1947 kot tednik. 
OJ 1. januarja 1958 kot poltednik. 
Od I. Januarja 1960 trikrat tedensko. 
Od 1. Januarja 1964 kot poltednik. 
In sicer ob s i e d a b in s o b o t a l 

Z A G O R E N J S K O 

Pred operacijo 
Smo v središču, pravzaprav na začetku dokajšnjih gospo

darskih premikov. Sodelovanje z zunanjimi tržišči in ob tem 
skrb za standard našega človeka so bile silnice, ki so na
vrgle v ospredje vrsto nerešenih problemov in protislovij 
v naši notranji gospodarski ureditvi, že same »plafonirane« 
cene premogu, električni energiji, metalurškim izdelkom, že
lezniškim prevozom in podobno so v zadnjem času vse bolj 
izmaličevale pravilno vrednotenje dela določenih organizacij 
in dejavnosti nasploh. Kar je bilo nekoč nujno za načrtni 
dvig osnovnih temeljev za nadaljnji razvoj našega gospo
darstva, se postopoma spreminja v kočnico svobodnemu gi
banju in napredku, čas je to prerastel, dosedanji dosežki 
narekujejo korak naprej. To je neizbežno. 

S tem problemom so se vsa leta ukvarjali razni instituti, 
s temi vprašanji so bili prežeti mnogi posveti in druge oblike 
srečanj do zveznega in republiških kongresov Zveze komu
nistov v zadnjem času. Bistvo številnih problemov okrog 
tega gospodarskega vprašanja se nekje združuje v enačbah 
produktivnosti in ekonomičnosti na stopnji našega tehnič
nega razvoja. Zato pa tudi stvari niso rešljive z okrožnicami, 
marveč zahtevajo svojo razvojno pot. 

Vendar tokrat pustimo tehnično, strokovno plat. Gre za 
sodelovanje subjektivnih sil v tem razvoju. Od teh je tudi 
veliko, morda v posameznih primerih celo največ pričako
vati. Organizacije Zveze komunistov, Socialistične zveze, sin
dikatov in podobno so že začele načrtno nakazovati izho
dišča. Toda nemalokje prihajajo na dan pripombe češ, zakaj 
niste to naredili že pred leti, zakaj smo na vrsti prav mi, 
in še konkretneje — zakaj so odobrili to tovarno, če zdaj ni 
surovin, kdo bo odgovoren za prezaposlene in podobno. 

Res je, da je zelo lahko kazati nazaj in da imajo take 
parole kar brž precej somišljenikov. Zlasti še, ker ob tem 
omenjajo človeka, njegovo zaposlitev. Toda stvar je dokaj 
globlja. Standard našega človeka je treba braniti z ekonom
skimi pokazatelji v celoti. Tudi če bo prišlo v posameznih 
primerih do zmanjševanja števila zaposlenih, morda celo do 
ukinitve nerentabilnega obrata ali podobno, bo to v celoti 
lahko samo v korist našemu gospodarstvu in s tem človeku, 
standardu in zaposlenih nasploh. Pri tem ne gre za to, da 
so primeri, ko take demagoške »skrbi« za človeka kažejo 
posamezni ljudje, da bi za vsako ceno zadržali sedanje sta
nje in ob tem, kar je za njih osebno najvažnejše, svoje po
ložaje. 

č e pa smo pred ljudmi nezadostno pripravljeni za odkrito 
razpravo, se splošni cilji kaj hitro izmaiičijo. Tak primer so 
bile lanskoletne razprave o tako imenovanih sindikalnih 
kartah K-15. Kolektivi plačujejo iz svojih skladov milijone 
in milijone za te karte, kar nima nobene zveze s produktiv
nostjo. In veliko je zaposlenih z najnižjimi prejemki, ki teh 
kart sploh ne koristijo, ali pa jih porabijo na krajših poto
vanjih. Toda začasno je obveljalo, da je treba to še obdržati, 
čeprav v resnici gre na škodo najpridnejših. A takih pri
merov je veliko. 

Skratka, sedanja stopnja gospodarstva nujno narekuje ize
načenje pogojev gospodarjenja v vseh dejavnostih. V ospredje 
morajo priti čisti pokazatelji stvarno vloženega in na trži
šču priznanega dela brez nobenih regresov, intervencij in 
drugih priviligiranih oblik. V načelu se navadno s tem tudi 
strinjajo skoraj povsod. Toda čim pride do konkretnega 
uresničevanja smo kot bolnik, ki se prestraši tudi male ope
racije in želi le tablete. Toda v tem primeru s tabletami ne 
gre več. Potrebne so operacije, ki bodo morda nekoga pri
zadejale, toda večini bodo zagotovile stimulativna merila za 
naš nadaljnji razvoj. Zato je ob tem potrebno smelosti in 
zaupanja v dokončne smernice, ki so bile v pripravah in 
razpravah že vsa zadnja leta. — K. M. 

Nedeljsko slavje na Podreči pri Kranju ob 130-letnici rojstva pesnika Simona Jenka, je bila 
ena izmed osrednjih letošnjih kulturnozgodovinskih prireditev kranjske komune. Prizor med 
proslavo pri spomeniku S. Jenka. 

Za kvalitetnejšo rast družbenih služb 
V Radovljici je bil v ponedeljek, 14. junija, redni občni 

zbor odbora družbenih služb pri občinskem sindikalnem sve
tu. To je bil že tretji zbor strokovnih sindikatov za zboroma 
storitvenih dejavnosti in industrije. O delu strokovnega od
bora je poročal na zboru predsednik dr. Borut Rus. Po za
nimivi razpravi pa so izvolili nov 13-članski upravni odbor 
in sprejeli sklepe in priporočila za delo novoizvoljenega od
bora. 

Na zboru so zelo pozitivno 
ocenili delo in prizadevanje 
dosedanjega strokovnega od
bora družbenih služb, saj je 
le-ta v marsičem opravil pio
nirsko delo.pri spodbujanju 
in usmerjanju dela sindikal
nih podružnic v družbenih 
službah, predvsem pa se je 
dovolj uspešno zavzemal za 
sodobnejši način delitve in 
programiranja po delu v za
vodih in ustanovah. Priprav
ljeni programi dela niso bil i 
povsem uresničeni zaradi ob
jektivnih težav. V šolstvu pa 
so prešli na programiranje 
dela, vendar so morali zaradi 

pomanjkanja sredstev v šol
skem skladu precej okrni
ti pripravljene programe za 
osnovno dejavnost. Na zboru 
so upravičeno grajali neučin
kovitost pristojnih organov 
in služb v stanovanjski grad
nji. Primer za to je malo
marno zavlačevanje pričetka 
gradnje stanovanjskega bloka 
za učitelje v Gorjah, čeravno 
so za ta namen že zagotov
ljena sredstva. 

Na zboru je prevladovala 
miisel, da so družbene službe 
zelo važen činitelj v celotnem 
našem družbenem razvoju. 
Sindikati, kot vsi odgovorni, 

Kranj - Gorica - Trst 
Predstavniki Gorenjske in 

Goriške turistične zveze so 
bil i v ponedeljek na vljud
nostnem obisku pri najvišjih 

Umrl je Hasan Brkic 
Sarajevo, 15. junija —-

Nocoj, nekaj pred polnoč
jo je umrl znani revolucio
nar in graditelj socializma 
Hasan Brklč. Bil je pred
sednik izvršnega sveta SR 

Bosne in Hercegovine, 
član CK ZKJ in na drugih 
najodgovornejših položa
jih v vsem našem dvajset
letnem razvoju, čeprav 
ga je bolezen mučila že 

dolga leta, je bil še pred 
tednom na komemorativni 
seji IS SR BiH v kome
moracijo ponesrečenim ru
darjem Kaknja. Ob smrti 
Hasana Brkiča je naša do
movina izgubila zvestega 
borca in graditelja novih 
družbenih odnosov. Od 
Banjaluke do Mostara so 
izobesili črne zastave. 

predstanikih avtonomne po
krajine Furlanija — Julijska 
Krajina. 

Ob tej priložnosti so imeli 
prvi informativni razgovor o 
tesnejšem sodelovanju na tu
rističnem področju. Med dru
gim so govorili o rekon
strukciji oeste čez Predil, k i 
bi povezala Trbiž in Bovec, 
o skupnih turističnih propa
gandnih edicijah, o uvedbi 
zimskega izletniškega vlaka 
Trst — Gorica — Nova Gorica 
— Most na Soči — Bohinj — 
Bled — Planica in o informa
tivnem potovanju uslužben
cev turističnih birojev iz Tr
sta, Gorice in Vidma po Go
riškem in Gorenjskem. 

se bodo morali zavzemati za 
hitrejšo in kvalitetnejšo rast 
gospodarstva. 
. Predsednik občinskega sin
dikalnega sveta Jože Vidic 
je na zboru poudaril potrebo 
po večji povezanosti gospo
darstva in družbenih služb in 
o ustvarjanju ugodnih pogo
jev v kolektivih za neposred
no samoupravo. — J. B . 

Proslava 
prekomorskih 

brigad 
Komisija za razvijanj tra

dicij NOB pri Zvezi združenj 
borcev NOV Slovenije, je 
11. junija sklicala tiskovno 
konferenco. 

Predstavniki osrednjega od
bora za proslavo prekomor
skih brigad in zveze taborni
kov Slovenije so novinarje 
seznanili o pripravah za pro
slavo prekomorskih brigad, ki 
bo 4. julija v Ilirski Bistrici 
in o pohodu brigad zveze ta
bornikov v dneh od 28. do 
30. junija. 

Pred osrednjo proslavo v 
Ilirski Bistrici je te dni iz
šla knjiga »PREKOMORCI«. 
Knjigo je izdal osrednji od
bor za proslavo prekomorskih 
brigad in drugih prekomor
skih enot NOVJ v Ljubljani. 
Posvečena pa je pripadnikom 
teh brigad, ki so žrtvovali 
svoja življenja v boju za svo
bodo. 

Računajo, da se bo osrednje 
proslave udeležilo okrog 7000 
preživelih borcev prekomor
skih brigad. Vsi pa bodo do
bili knjigo »PrCkomorci« kot 
spominsko darilo. — D. K. 



T e dni 
po sv<>tu 

r 

SKUPNO SPOROČILO 
BEOGRAD — V Beogradu 

in v Berlinu so objavili skup
no sporočilo o obisku pred
sednika Tita v DR Nemčija. 
Predsednik Tito se je v ne
deljo že vrnil domov. V spo
ročilu je tudi rečeno, da bo 
predsednik državnega sveta 
DR Nemčije Walter Ulbricht 
obiskal Jugoslavijo. 

OBLAST V VOJAŠKIH 
ROKAH 
SAIGON — Konec prejš

njega tedna je odstopila vla
da premiera Khata, tako da 
Je celotna oblast prišla v 
roke skupine južnovietnam-
skih generalov. V Saigon se 
je medtem vrnil tudi ameri
ški veleposlanik Tavlor, ki je 
bil na posvetovanju v Wa-
shingtonu. Menijo, da bodo 
ZDA vojaške sile v Južnem 
Vietnamu še okrepile, da bi 
tako preprečile ofenzivo osvo
bodilnega gibanja v času 
monsunskega deževja. 

KLARIČ POČASI OKREVA 
BONN — Po najnovejših 

vesteh se zdravstveno stanje 
konzula Klariča zboljišuje. 

Zahodnonemški preiskoval
ni organi zaslišujejo prijete 
zločince. Ničesar ni znanega, 
če nameravajo še koga are
tirat i . 

NOVA SUDANSKA VLADA 

KARTUM — Predsednik 
sudanske vlade Muhamed 
Mahgub Je sestavil novo vla
do Premier Mahgub je za
prosil vrhovni svet Sudana, 
da vlado potrdi. 

NOBENEGA NAPREDKA 

SAN DOMTNGO _ Poroča
jo, da mirovna misija OAD 
ni uspela še najti rešitve v 
sedanji dominikanski krizi. 
Se vedno je edini izhod iz 
krize vrnitev k ustavi iz leta 
1963. V San Domingu je 
zadnje dni mirno. 

POPLAVE V BRAZHIJI 

RIO DE JANEIRO — Po
ročali smo Se, da so v seve
rovzhodu Brazilije velike po
plave, v katerih je izgubilo 
življenje 20 oseb, 260.000 ljudi 
pa Je ostalo brez strehe. 

Redke so mednarodne 
konference, ki bi imele 
pred začetkom takšno šte
vilo uradnih ntešetarjev. 
Pred začetkom druge azij-
sko-afriške konference v 
Alžiru je podoba, da so 
stvari bolj zamotane, kot 
se uradno o njih govori. 
Dokazi za to so na dlani. 
Državni seli potujejo iz 
prestolice v prestollco, pre
našajo poslanice, pisma in 
izjave, vračajo pa se zopet 
z odgovori in prošnjami. 
Priprave na konferenco ka
žejo da z največjimi napori 
želijo preprečiti rakovo pot 
sestanka v Alžiru. Naspro
tij v azijsko afriški družini 
je več, vendar sili močneje 
na površje kitajsko naspro
tovanje udeležbi Sovjetske 
zveze in poskus indonezij
skega izključevanja Malezi
je. Obe veliki azijski državi 
sta svoja nasprotovanja 
diplomatsko uskladili, če
prav je pred začetkom bliž
nje azijsko-afriške konfe
rence veliko dela, potovanj 
in dogovarjanj, pa bo naj
brž šele pripravljalni šesta-

Slepa ulica 
nek zunanjih ministrov 
pred začetkom druge kon
ference odkril, kakšni so 
pravi nameni nasprotij ta 
za kakšno ceno nameravata 
obe azijski državi vztrajati 
pri svojih stališčih. 

Dejstva govorijo, da Ki
tajska z vsemi sredstvi iz
podriva sovjetski vpliv v 
Afriki in Aziji. Peking urad
no zanika, da bi bila So
vjetska zveza sploh azijska 
država, čeprav pretežni del 
njenega ozemlja leži v Aziji. 
Prav tako kot v Aziji pa se 
kitajski vpliv križa s so
vjetskim tudi v Afriki. Pe
king si je Afriko že pred 
leti izbral za vplivno ob
močje, že leta 1952 je cen
tralni komitet kitajske KP 
razglasil, da je osvoboditev 
Afrike cilj LR Kitajske. 
Štiri leta je ostal razglas 
prazna fraza, ko pa je leta 
1956 prišlo na X X . kongre
sa KP Sovjetske zveze do 

znanih nasprotij med Mo
skvo ln Pekingom, so Ki
tajci začeli proti Rusom 
ofenzivo tudi na afriških 
tleh. Kmalu po kongresa so 
Kitajci v Kairu odprli svoje 
prvo veleposlaništvo v Afri
k i Od takrat Je bilo v Afri
ka ustanovljenih 14 kitaj
skih diplomatskih predstav
ništev ali ena tretjina vseh 
kitajskih predstavništev v 
tujini. Kitajci pa so začeli 
svoj vpliv v Afriki širiti 
tudi z drugimi sredstvi. V 
Pekingu so uredili dve vi
soki šoli za študente iz 
afriških dežel. Mnogi afriški 
voditelji so na kitajske 
stroške potovali v Peking, 
hkrati pa so pošiljali tudi 
svoje ljudi v afriške dežele, 
da so se seznanjali s polo
žajem v Afriki. V "bližini 
Pekinga so uredili tudi vež-
bališče za afriške revolucio
narje, ki tam dobivajo pouk 
o načinu vojskovanja v 

afriških pogojih. Vse to pa 
še nI zadostovalo. 

Da bi tudi z gospodarsko 
pomočjo zajezili sovjetski 
vpliv, m v zadnjih petih 
letih v Pekingu odobrili 
140 milijonov dolarjev po
moči. Kljub velikim napo
rom pa znaša sedanja ki
tajska pomoč samo četrtino 
vsote, ki jo je Sovjetska 
zveza namenila črnemu kon
tinentu, Peking pa je v za
meno za to dal svoje kredi
te pod neprimerno ugod
nejšimi pogoji, sa] ne za
hteva nobenih, obresti, med
te % ko morajo za sovjet
ska posojila afriške države 
plačevati 2,5 odstotne ob
resti. 

Nasprotovanje Indonezije, 
da bi Malezija prepl ič i la 
sodelovanje na konferenci 
v Alžiru ima sicer drugačno 
poreklo, vendar je po se
stankih med kitajskimi in 
indonezijskimi voditelji vi
deti, da sta oba stališča 
usklajena. 

J 

Kongres Zveze krajevnih oblasti 
Beograd, 14. junija. V Do

mu sindikatov se je danes 
začel X V I I . kongres medna
rodne zveze krajevne oblasti. 
Na kongresu je zastopanih 
okoli 45 držav s tisoč delegati. 
Svečanosti ob otvoritvi sta se 
udeležila tudi predsednik zve
zne skupščine Edvard Kar
delj in predsendik ZIS Petar 
Stambolić. 

20 let 
Celjskega 
tednika 

Te dni praznuje kolektiv 
»Celjskega tednika« 20-letnico 
izhajanja. V tem obdobju je 
glasilo odigralo pomembno 
družbeno-politično vlogo in Je 
na območju bivšega celjske
ga okraja postalo priljublje
ni tednik. Trenutno izhaja v 
nakladi 18.000 izvodov, kar 
potrjuje, da ga ljudje radi 
bero. 

Redakcija »Glasa« in kolek
tiv »Gorenjskega tiska« iskre
no čestita »Celjskemu tedni
ku« k lepemu jubileju « 
ljo, da tudi v bodoče dosega 
uspehe. 

Kongres je otvoril predsed
nik mednarodne zveze krajev
nih oblasti Antoine Spioni. 
Pred pričetkom so prebrali 
poslanico predsednika repu
blike Josipa Broza Tita. 

Delegati bodo na kongresu 
obravnavali probleme razvoja 
in graditve mest in vasi. Iz
menjava izkušenj in opozar
janje na različna pota in mož
nosti rekonstrukcije in raz
voja sta nujno potrebna. 
Kongres bo prispeval k ustva
ritvi boljših pogojev življenja 
in dela človeka. 

Glavna naloga mednarodne 
zveze je nuđenje pomoči kra

jevnim organom. Kongres 
ima v svojem sestavu stalne 
specializirane komiteje za 
p ros veto, zdravstvo, evropske 
zadeve in trg na debelo. Zve
za je pred kratkim ustano
vila tri nove komiteej: za teh
nične storitve krajevnim ob
lastem, za združevanje mest 
in za socialne posle. 

Ko se je zahvalil jugoslo
vanskim oblastem, je pred
sednik Spinoi poudaril, da je 
izvršni komite pred dvema 
letoma ob potresu v Skopju 
pozval svoje člane, naj pri
spevajo k obnovitvi poruše
nega Skopja. Odziv na to ak-

Jesenice - Trbiž - Beljak 
Prejšnji četrtek so se v 

Kranjski gori v hotelu »Pri-
sank« sestali predstavniki 
športnih društev Trbiža, Be
ljaka in Jesenic. Sklenili so, 
da bodo v d j u krepitve so
delovanja in dobrih sosedskih 
odnosov, tudi letos izvedli 

medmestna tekmovanja. Sre
čanje nogometašev Jesenic, iz 
Bele peči ter Trbiža bo na 
Jesenicah na »Dan borca«, 
4. julija. Za otjčinski praznik 
8. avgust, pa bodo v gosteh 
Športniki iz Celovca in Belja
ka. — B . B . 

V okviru kulturnega sodelovanja med občinama Kranj — 
Krško Je na nedeljski proslavi v Podreči poklonil predsed
nik občinskega odbora SZDL Krško predstavniku iste orga
nizacije v Kranju reliefno podobo S. Jenka, delo kiparja 
Stovička 

cijo je b i l zelo velik in je 
zveza že samo s tem dosegla 
svoj uspeh. 

Na kongresu prestavlja Ev
ropo 754 delegatov iz 18 dr
žav, Afriko 15 delegatov iz 11 
držav, Ameriko 146 delegatov 
iz 5 držav in Azijo 72 pred
stavnikov iz 7 držav. Zveza 
slavi v le tošnjem letu 50-lei-
nico svojega obstoja. 

Na kongresu je predstav
nik Bruslja V a n Piron, kjer 
je b i l zadnji kongres zveze, 
predal predsedniku skupščine 
Beograda Branku Pešicu ia-
jevnih oblasti. Na svečan na
stavo mednarodne zveze kra-
čin so prenesli modro zasta-
vo z belim emblemom. 

iz slovenskih 
zamejskih časopisov 
SLOVENSKI VESTNIK 
Za binkoštne praznike je 

je pričela delati avstrijska 
carinama na obeh straneh 
poslopja. V teh dneh je šla 
mimo 4099 avtomobilov s 
14.222 potnilki. S tem je bil 
promet' za 98 odstotkov več
j i kot lansko leto ob istem 
času. 

V Železni K a p l i se je med 
prebivalci razširila vest, da 
je prišel čez mejo na Kočni 
medved, ki je bil na jugo* 
slovanski strani obstreljen. 
Na Koroški strani so našli 
njegovo sled, vendar medve
da še niso, odkrili. 

Pri sk.lap.ljanju vagonov T 
Podkloštru je prišlo do ne
sreče. Zaradi premočnega t> 
čenjia vagonov ob stoječo 
garnituro je bilo lažje po
škodovanih 18 oseb. 

http://sk.lap.ljan


Še enkrat: 

»Rešitev je v podjetju!« 
V Glasu je bil v soboto, dne 29. maja 1305 objavljen 

članek »Rešitev je v podjetju«. Ker pa izgleda, da so bile 
piscu članka premalo znane razmere v obratu plastike ali 
bivšemu »TERMOPOLU«, daje kolektiv tega obrata sledeč 
odgovor: 

TURIZEM IN PROPAGANDA 
Vedno znova ugotavljamo, da posvečamo premalo pozor

nosti naši turistični propagandi. Do teh ugotovitev pridemo 
na začetku vsake turistične sezone in zopet po vsaki sezoni. 
Kaj pa smo letos naredili v propagandi našega turizma? 

Ker so bili odnosi nekate
r ih ljudi res ozkogledni, je 
obrat plastika kolektivno 
sklenil 15.12.1964, da se od
cepi od KOMBINATA ter se 
priključi trgovskemu podjet
j u »Šoštanj« v Ljubljani. Če
prav pisec navaja, da je ta 
odcepitev bila premalo pri
pravljena, da je bila zamisel 
le parih ljudi, je takoj po tej 
odločitvi, to je 18. 12.1964 to 
potrdil tudi centralni delav
ski svet. Res pa je, da je te 
sklepe preprečilo uresničiti le 
nekaj posameznih ljudi, saj 
so od Šoštanja zahtevali, naj 
prevzame celoten Kombinat 
al i pa nič. Po drugi strani 
pa so kolektivu obljubili, da 
m u bodo preskrbeli poslov
ne prostore, to da bodo-šli 
v odkup zadružnega doma 
i td . 

Kolektiv obrata Plastika 
ima v svojem perspektivnem 
planu, da ta zadružni dom 
odkupi, kajti predobro se za
veda, da, v kolikor ne bo 
kupil doma on, ga bo kdo 
drugi. Mi pa imamo že nekaj 
več kot polovico svojih pro
izvodnih prostorov prav v 
tem domu, zato nam bi bilo 
delo zelo otežkočeno, če bi 
dom odkupil kdo drugi. Da 
bi pa še ljudi iz sedanjega 
čevljarskega obrata prekvali
ficirali, bi pa sploh bilo ne
smiselno, ker ne bi imeli za
dosti prostorov. 

Kombinat ni prosil za zni
žanje pavšala samo zato, da 
odkupi zadružni dom, temveč 
v glavnem zaradi tega, da 
poveča svoja obratna sred
stva. Prav tako se ne strinja
mo z napravljeno analizo. Ce 
bi hotel dobiti popolno anali
zo, bi moral imeti boljši stik 
s posameznimi obrati, ter 
tam preveriti podatke, ki se 
dobijo v pisarni. 

Prav tako navaja pisec, da 
smo odklonili strokovnjaka. 
M i strokovnjaka v predelavi 
plastičnih mas še vedno išče
mo. Za takega strokovnjaka, 
katerega nam je priporočil 
svet za industrijo in obrt pri 

naši občinski skupščini, pa 
lahko trdimo, da taik stro
kovnjak ni. Upravičeno pa 
smo kritizirali sklep omenje
nega sveta, da se nam pavšal 
ne zniža, saj za nas znesek 
pavšala znese več kot pa da 
bi bili na rednem obračunu. 
Če pa bi bil »Kombinat« v 
Škof j i Loki, pa bi se dalo 
tudi to urediti. 

Kolektiv obrata Plastike 

Potnik, ki potuje po Evro
pi, se skoraj ne more iznebiti 
vsiljivih reklam na vsakem 
koraku. Ob cestah stoje re
klamne table, v hotelih dobi 
cele kopice reklamnih pro
spektov, v restavraciji ga že 
na mizi čaka rek lama. . . 
Lahko pa še tako opazuje — 
v tej pisani reklami ne bo 
zasledil reklame o Jugosla
viji. Zakaj? 

Pri nas pomenijo želje in 
možnosti povsem nekaj dru-

Gradnja 10-nadstropne stolpnice s 56 stanovanji v Tržiču je 
v polnem zamahu. Celotni stroški so predvideni na 300 mili
jonov dinarjev, prve družine pa se bodo vselile konec pri
hodnjega leta 

Z avtom skozi že lezn i ška predora 
Skupnost železniških pod

jetij Slovenije je z raznimi 
olajšavami omogočila, da bo
do turisti lahko prevažali 
svoje avtomobile skozi bo
hinjski in kavarniški predor. 

Pri prvem gre za krajšo 
povezavo med gorenjskim in 
goriškim turističnim področ
jem, ki tedaj, ko cesta na 
Vršič ni prevozna, sploh ni
mata neposredne cestne zve
ze. Pobudo za ponovno uved
bo nrevažania avtomobilov in 
potnikov z vlakom sta izrekli 
področni turistični zvezi, 

predloge pa je izdelal pose
ben iniciativni odbor, ki pro
učuje različne možnosti za 
tesnejše sodelovanje med 
obema področjema. Skupnost 
železniških podjetij je sama 
dodala še možnost prevoza 
skozi karavanški predor. 

Osebne avtomobile in avto
buse bodo prevzemali na že
lezniških postajah Bohinj in 
Podbrdo ter Jesenice. Po
membno je, da se bo mogoče 
prijaviti za prevoz tudi dve 
uri pred odhodom vlaka, na
laganje, carinske formalnosti 

in podobno pa bo moralo biti 
urejeno vsaj 20 minut pred 
odhodom vlaka. Veljale bodo 
redne tarife za prevoz blaga 
in potnikov. Za prevoz oseb
nega avtomobila z ekspres
nim vlakom skozi bohinjski 
predor bo na primer treba 
plačati 3000 dinarjev (do teže 
500 kilogramov), 3600 dinarjev 
(do teže 6000 kilogramov) in 
4200 dinarjev (do teže 700 ki
logramov). Uporabljati bo 
mogoče vse vlake, ki vozijo 
skozi karavanški predor in 
večino vlakov, ki vozijo skozi 
bohinjski predor. 

gega kot pa naši napori. De
nar znamo porabiti za grad
njo najrazličnejših stavb — 
tovarn in tovarnic, pisarn in 
pisarnic, a vedno zmanjka 
sredstev (deviznih) za pro
pagando turizma. 

Od kod devize za propa
gando turizma? Deviz ni. Po
glejmo kako in v kolikšni 
meri rešujejo ta naš problem 
ostale države. Bolgari na
menijo 10 odstotkov od turi
stičnega deviznega priliva za 
reklamo — v zadnjem letu 
so svoj turizem podvojili. 
Tudi ostale turistično naj
bolj razvite države odvajajo 
od 3 do 5 odstotkov deviznih 
sredstev za reklamo. Tako na 
primer Romuni in Grki po
rabijo za reklamo 10 krat 
več kot mi. 
•' Ostale države s pomočjo 
reklame privabijo v svojo 
sredino »bogate turiste«, ki 
so v turizmu najbolj jaželje-
ni. Statistični podatki kažejo, 
da turisti potrošijo dnevno 
okoli 16 dolarjev. Seveda 
velja to za druge dižave. Pri 
nas- so že polni časopisni 
stolpci, če potrošijo inozem
ski turisti 9 dolarjev dnevno. 

Po našem planu je predvi
deno, da nam bi turizem pri
nesel leta 1970 220 milijonov 
dolarjev. V zadnjem letu 
smo tiskali 4 milijone vseh 
propagandnih prospektov, če 
to razdelimo na turiste, ki 
obiskujejo našo državo, bo
mo videli, da b i šele vsak 
šesti turist lahko dobil vse 
potrebne prospekte — ker 
j,ih je premalo. 

V inozemstvu imamo vsega 
skupaj 10 turističnih pred
stavništev, v katerih dela le 
malo uslužbencev. Ko obja
vimo v inozemskih časopi
sih reklame, se javi na en 
oglas tudi po 100 interesen
tov. Ne smemo se varati z 
mislijo, da dva ali trije 
uslužbenci utegnejo sploh od
govoriti na vprašanja, ki j ih 
zastavljajo. 

K sreči pa ne skrbi samo 
naša propaganda za razvoj 
našega turizma. Inozemske 
turistične družbe samostojno 
organizirajo potovanja v našo 
državo. Mnogi novinarji obi
skujejo našo državo in jo 
potem v svoji domovini re
klamirajo, š e prav posebno 
zanimivost predstavlja poda
tek, da' je letalska družba 
Pan Americaine posnela barv
ni turistični film o Jugosla
viji, ki je dobil prvo nagra
do na festivalu turističnih 
filmov v New Yorku, da je 
filmska družba »20 the Cen-
turv Fox« posnela svoj turi
stični film o Jugoslaviji v 27 
jezikih, da so Belgijci posne
l i televizijsko oddajo o Ja
dranu, da so Nemci posneli 
13 filmov o Lipici itd. 

Pri nas pozabljamo, da se 
turizem goji jeseni. Takrat 
se pošiljajo v inozemstvo re
klame in sklepajo pogodbe. 

Nekaj tega smo res tudi na
redili. Kakšno sliko pa bodo 
dobili naši gostje o nas, ko 
bodo izvedeli, da smo cene 
uslugam, ki so v prospektu, 
že nekajkrat izpremenili, da 
vozni red, ki je natisnjen, ni 
več v veljavi (nismo j im po
slali novega)... 

Ocena za našo inozemsko 
turistično reklamo je vseka
kor nezadostno. Inozemca 
nas bolj reklamirajo kot se 
sami. Imamo edinstvene na
ravne lepote, vedno v večji 
meri tudi urejamo naše turi
stične postojanke. Ali priča
kujemo, da bo vsa reklama 
zadostovala v meri kot ja 
delajo ostali za nas? Od na
šega turističnega deviznega 
priliva namreč nismo name
nili niti enega odstotka za re
klamo, j 

P. C. 
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Gospodarske 
n o v i c e 

U S P E H 
»RADE KONČAR« 
Zagrebška tovarna »Ra

de Končar« bo v kratkem 
izdelala trifazni transfor
mator z zmogljivostjo 150 
tisoč kilovoltamperov. V 
tej tovarni so Izdelali tudi 
12-kanalnl katodni oscilo-
graf, k i omogoča pregled 
več transformatorjev hkra
ti, podatke pa beleži na 
filmski strak. 

ELEKTRIČNA 
ENERGIJA V MAJU 
Javne elektrarne v Jugo

slaviji so v maju proizved
le 1140 milijonov kWh 
električne energije, kar je 
za 15 odstotkov več kakor 
v istem obdobju lanskega 
leta. Proizvodnja hidro-
elektraren pa se je v pri
merjavi z lanskim majem 
povečala za 30 odstotkov, 
medtem ko je bila proiz
vodnja termoelektrarn za 
10 odstotkov manjša. 

POSEK LESA 
V SLOVENIJI 
V prvih štirih mesecih 

letošnjega leta so v gozdo
vih Slovenije posekali 629 
tisoč kubičnih metrov le
sa. Gozdna proizvodnja je 
bila v primerjavi z istim 
obdobjem lanskega leta za 
16 odstotkov manjša, pri 
čemer je zaostal zlasti po
sek iglavcev. 

»TAM« IZVA2A 
Zagrebško zunanjetrgo

vinsko podjetje »Autocen-
tar« je sklenilo pogodbo s 
kupcem v Gani za izvoz 
120 avtobusov T A M za 
mestni promet. Podjetje 
pa se še nadalje pogaja 
za izvoz dodatnih 110 av
tobusov. 

V J 



SAMOUPRAVLJANJ^ 

Delo naših občinskih skupščin 

Nižji komunalni prispevek 
V torek 15 junija bo občinska skupščina Radovljica obrav
navala na svoji redni seji vrsto pomembnih problemov go
spodarskega značaja in Opravnoadministrativne narave. Med 
drugfm bodo odborniki pretresali resolucijo gospodarskega 
S o j a v zvezi z novimi ukrepi v gospodarstvu. 

Za ureditev železniškega In cestnega prometa na J e s e m c a h 

bo precej pripomogel tudi podvoz, ki ga gradijo poleg Koro-
tana. Le žal, da se ta dela hudo zavlačujejo 

Obravnavali bodo tudi nov 
poslovnik dela občinske skup
ščine in njenih organov za 
letošnje leto. Na vrsti bodo 
tudi pogovori o zaključnih ra
čunih medobčinskega zdrav
stvenega investicijskega skla
da. Odborniki bodo ugotav
ljali možnosti za sodelovanje 
medobčinskih služb za notra
nje zadeve med občinami 
Kranj in Radovljica, odločali 
bodo o predlogu za oprostitev 
amortizacije za nekatere go
stinske obrate in počitniške 

-domove in nekaj predlogov 
za izvedbo razglasitve oziro
ma pridobitve zemljišč za 
družbene namene. 

Posebej bo zanimal naše 
občane novi predlog skupšči
ne, s katerim bodo določili 
začasen komunalni prispevek 
za gradnjo stanovanjskih hiš. 
Svet za urbanizem in grad
bene zadeve je namreč pri
pravil nov predlog za zaraču
navanje komunalnega prispev
ka pri uporabi mestnega zem
ljišča za stanovanjsko ali dru
go gradnjo. Stroški za ure
ditev zemljišča s komunalni
mi napravami namreč hudo 
presegajo finančne zmogljivo
sti individualnih prosilcev. 
Včasih bi bilo treba za eno-
stanovanjsko hišo kar blizu 
dva milijona in pol prispevka. 

V premislek-
Se nekaj dni in le se bo 

šolski zvonec zadnjič oglasil 
v letošnjem šolskem letu. Te
ma vsakdanjih razgovorov so 
t>cene. Eni so imeli več sre
če, drugi zopet manj. Na »sre
čo* bodo tudi doma eni do
bili več, drugi manj. In sicer 
tisti, ki so v šoli dobili manj, 
jim bodo pa očetje doma da
li »več«. Kljub temu pa se 
konec šolskega leta vsi stra
šansko veselijo. 

Starši bodo imeli sedaj sko
raj tri mesece svoje »uboge* 
malčke vse dneve doma. te 
res, da jim bodo sedaj tako 
mimogrede razbili kakšno 
steklo ali krožnik in podobno, 
vendar pa to ni nič proti ti
stemu veselju, ki ga bodo 
imeli pri pospravljanju za 
svojimi malčki. 

Še nekaj je, česar se starši 
in malčki veselijo: to so iz
leti, ekskurzije in podobno, 
da o valetah sploh ne pišem,-

Učiteljica ali učitelj vpraša 
v razredu svoje varovance: 
»Kam bomo šli pa letos na 
izlet?* 

Odgovor je skoraj povsod 
enak: »čim dlje — na Jadran, 
v Boko Kotorsko ali pa na 
kroino potovanje po Sloveni
ji ali morda celo po Jugosla
viji.* 

Na srečo se/ nižješolčki še 
niso spomnili, da bi napra
vili na koncu četrtega ali pe
tega razreda neko ekskurzijo 
v Grčijo ali v Italijo. 

Učitelj ali učiteljica mimo
grede pomislita, da tudi ona
dva nista še bila v tistem 
kraju, ki si ga učenci izbere
jo in njihov predlog odločno 
potrdita. 

Naslednji dan pa se je pri-
iel krvavi pot za njihove star
še. »Mama! Učiteljica je re
kla, da moramo do sobote 
prinesti v šolo pet tisoč di
narjev za izlet. Na izlet pa 
moramo iti, drugače nam bo 

Družinsko veselje konec šo l skega leta 
dala slab red iz vedenja. Za
to je izlet strogo obvezen.« 

Tisto o slabem vedenju je 
bolj trik, da je mamica prej 
popustila. Vendar je mamica 
menila, da bi šli lahko tudi 
kam v Slovenijo in ne tako 
daleč. Malček ji je brž pojas
nil, da gredo tako daleč zara
di tega, ker se bodo prihod
nje leto o tistem kraju učili 
in bo učiteljica še posebno 
strogo to spraševala. 

Dan izleta se bliža. Mamica 
ima polno dela s pripravami 
potne torbe. Zadnji dan pred 
izletom pa pride na vrsto še 
oče. 

»Veš kaj, oče«, mu pravi 
sinko, »za na pot bi rabil ne
kaj denarja. Rabil bi kakšne 
tri tisočake. Ne bi rad, da bi 
imel manj kot imajo drugi. 
Potreboval,pa bom za razgled
nice, kakšen spominček, sla
doled in podobno.« 

Saj vam pravim, da smo 
konec šolskega leta vsi veseli 
tako starši kot otroci. 

Pred dnevi pa me na cesti 
ustavi znanec — oče šestih 
šoloobveznih otrok. J oka je 
me je prosil, če mu grem za 
poroka, ko bo dvignil posoji
lo v banki. 

ZAKAJ? sem ga začudeno 
vprašal, ker vem, da on nekih 
posebno razkošnih želja nima 
nikdar. 

»Vseh. šest otrok gre na 
šolski izlet. Toliko denarja pa 
res ne premorem naenkrat. 
Saj veš, to nanese že skoraj 
petdeset tisočakov.« 

Mimogrede povedano: Med 
iskanjem porokov je znanca 
zadela srčna kap. Revež leži 
v bolnici. Upam, da bo kma
lu izven nevarnosti. Bilo bi 
ga škoda, kajti šest šoloob
veznih otrok bi izgubilo svo
jega skrbnega očeta. 

JOŽEJARC 

Pristojni svet je zatorej 
predlagal skupščini, da naj iz 
lastnih virov in združenih 
sredstev gospodarskih organi
zacij omogoči pocenitev ko
munalno- urejenega zemljišča 
za gradnjo. Na ta nač in b i po 
omenjenem predlogu znašal 
komunalni prispevek za za
sebno hišo, stoječo na poseb
ni parceli 700 tisoč dinarjev, 
stanovanje v dvojčku pol mi
lijona, za atrijsko h išo 450 ti
soč, za vrstno h išo pa 300 ti
soč dinarjev. Predlog je za
nimiv in bo nedvomno vzbu
dil pozornost vseh prizadetih, 
posebno še sedaj, k o se pri
pravljajo za gradnjo v Radov
ljici kot na Bledu. — J . B . 

Dr. Vilian v Tržiču 
V petek, 11. junija je bil na 

službenem obisku v Tržiču 
poslanec organizacij sko-poli-
tičnega zbora Zvezne skupšči
ne, dr. Jože Vi l fan . V razgo
vorih, k i j ih je imel na ObO 
SZDL se je zanimal za delo 
skupščine in predvsem še za 
razne oblike medobčinskega 
sodelovanja. Zatem si je ogle
dal še tovarno lepenke in no
vo šolo na Zalem rov tu. 

š . B . 

Berite GLAS! 

MISLI IZ BEGUNJ 
Spoštujemo in hvaležni 

smo žrtvam, k i so se bo
rile za našo svobodo! š e 
prav posebno se tega spo
minjamo v letošnjem ju
bilejnem letu! Posebno pa 
nas boli porajanje novih 
fašističnih skupin v Za
hodni Nemčiji! Še bolj pa 
smo prizadeti, če te tež
nje vidimo na svoji, osvo
bojeni zemlji! 

Govorili smo s Francem 
Prevcem, upravnikom mu
zeja v Begunjah. Ker je 
tudi sam žrtev nemškega 
»prosvetljenstvam, se čuti 
še veliko bolj prizadet v 
incidentih, do katerih je 
v zadnjih dneh prišlo 
prav v Begunjah. 

• K o je skupina nem
ških turistov pogledala 
samo 5 celic bivšega za
pora, je moral slišati na
slednji komentar: »Zelo 
lepo ste naredili z nami 
Nemci z — vašo doku-" 
inentacijo.« A l i se faši
stične skupine ne morejo 
sprijazniti z dejstvom, da 

je muzej urejen z nem
ško dokumentacijo? 

# Holandski gostje so 
opozorili na pripombo 
nemških obiskovalcev v 
spominski knjigi: »Kje je 
Peter Glantzer? B i l je do
ber človek, samo v Nem
čijo se ni vrnil!« Glantzer • 
je bi l komandant tabori
šča. Naši »turisti« so se 
ob slikah njegovih žrtev 
spomnili nanj kot na — 
žrtev. 

Ob teh »komentarjih« 
se spomnimo samo neko
liko fragmentov iz mu
zeja: 

# »Ljudje, k i so si la
stili poslanstva odrešeni-
kov človeštva, so sočlove
ka morili privezanega na 
kol!« — zapis v muzeju. 

# »Med nas je prišla 
strahota, k i še ni imela 
imena!« — beležka na zidu 
v muzeju. 

# »Kralj Matjaž, o ka
terem pravijo, da bo do-
vedel ljudstvo do sreče in 

blagostanja, je vstal in 
prišSl med nas. Imenuje 
se — Adolf Hitler.« — iz 
nemškega propagandnega 
letaka. 

# »V tej stavbi je b i lo , 
v letih 1941 do 1945 zapr
tih 12096 talcev.« — na 
vhodu v muzej. 

Zmagali smo! Pregnal1 

smo fašizem iz naše zem 
Ije! Danes smo lahko po 
novno zaskrbljeni nad de
javnostjo, fašističnih sku
pin v Zahodni Nemčiji in 
nad miselnostjo njihove 
mladine. 

O študentje iz Miinch-
na so ob razgledovanju 
muzeja pripomnili: »Ali je 
bilo vse to res? To ni res! 
Pri nas je bila vedno de
mokracija!« A l i je bila 
res? 

Praznujemo 20. obletni
co zmage nad fašizmom! 
Ali nam ne dajo zadnji 
dogodki pri nas in v sve
tu (atentat na našega 
konzula Andrija Klariča v 
Munchnu) še veliko mi
sliti! 

P. Čolnar 

Temni hodniki begunj
skih zaporov, še vedno 
obujajo žalostne spomine 



Krvavec ima prednost 
M i n u l ! petek je bil v domu na Krvavcu posvet, ki ga je skli
ca lo Planinsko društvo Kranj zaradi nadaljnjega uveljavlja
nja Krvavca oz, dokončne ureditve tega področja v turistično-
športno rekreacijsko področje. 

Krvavec je eden izmed pr
v i h krajev, ki se je pričel raz
v i ja t i v tej smeri. Toda le do 
neke mere. Z izgradnjo hote
la in žičnice, Krvavec še ved
no ni tak, da bi ga lahko ime
novali turistično-športni re
kreacijski center. Manjka še 
marsikaj, kajti ljudje so da
nes upravičeno vse bolj zah
tevni, zlasti inozemski turisti. 

Toda ne glede na to, je Kr 
vavec vedno bolj obiskan. La
n i je tamkajšnja žičnica pre
peljala skoraj 5 tisoč potni
k o v več kot eno leto prej. 
Povprečno ga obišče na leto 
50 tisoč ljudi. Bojazen, da za
r a d i Velike planine, Zelenice, 
Spanovega vrha. Vogla itd. ne 
b o zanimanja za Krvavec, je 
povsem odveč. To so pokaza
le številke tudi v minuli zim
s k i sezoni. Krvavec ima ne
primerno več prednosti pred 
ostalimi smučarskimi tereni. 
L e p a lega, bližina Kranja in 
Ljubljane in pa izredna smu
č i šča . V Tihi dolini je še se
daj možno smučati. 

Kranjska industrija 
pod planom 

P o podatkih oddelka za go
spodarstvo občinske skupšči
ne Kranj so izpolnila kranj
ska industrijska podjetja do 
konca maja letos 36,6 % ce
lotnega plana. To je za pet 
odstotkov pod planirano di
namiko in le za 0,8% več kot 
v istem obdobju lasnkega le
ta. 

č e upoštevamo enakomerno 
dinamiko izpolnjevanja letne
ga plana, bi moralo vsako 
podjetje do konca maja iz
polnit i pet dvanajstin svojih 
letošnjih obveznosti — to je 
41,6% letnega plana. Svoja 
predvidevanja so izpolnili ko
lekt ivi : TOSO s 45,4^odstotki, 
lesna industrija s 45,0 odstot
k i . Tekstilindus s 473 od
stotki, Planika z 42,6, Gorenj
ski tisk 41,9 in Exoterm 41,3 
odstotki letnega plana. Na 
zadnjem mestu pa je kolektiv 
Save z 28,6 odstotki izpolnje- • 
nega letnega plana, zatem 
Kranjske opekarne z 28,6 od 
stotki itd. 

Da bi pa Krvavec resnično 
lahko zaživel, je treba nare
diti najnujnejše, na primer 
sistem žičnic vlečnic in žični
ce sedežnice do vrha Krvav
ca. Vzporedno s tem, pa je 
treba poskrbeti za vodo. Vode 
iz streh t. j . deževnice je za 
tak hotel premalo, saj potre
buje najmanj 10 kubičnih me
trov vode dnevno. 

Po zaključkih posvetovanja 
lahko sklepamo, da bo že v 
prihodnji zimki sezoni nekaj 
žičnic vlečnic na Krvavcu in 

okolici, To bo urejena tako, 
da bo zadoščala potrebam 
vsega Krvavca. Po urbanistič
nem načrtu, ki ga prav sedaj 
pripravljajo, bo namreč na 
Krvavškem področju »zraslo« 
precej vikend hišic in počit
niških domov. Zato bo uredi
tev za pitno vodo posebno ve
likega pomena. 

Pri vseh teh in drugih raz
govorih o nadaljnjem razvoju 
Krvavca so precej napotkov 
dali: predsednik skupščine ob
čine Kranj Martin Košir, na
dalje Franc Puhar-Aci, V i l i 
Tomat, predstavniki SAP in 
žičnice, turistični delavci, 
smučarji in drugi — R. 

Ce ne bo nagajalo vreme, bo v soboto, 

19. junija odprto kopališče 
Na kranjskem kopališču se 

mrzlično pripravljajo za otvo
ritev letošnje sezone. Zavod 
za vzdrževanje športnih ob
jektov dokončuje dela, ki so 
še potrebna za nemoteno po
slovanje kopališča. 

Izgleda, da bomo, klub le
tošnjim muhastemu vremenu 
v Kranju odprli kopališče 
istega dne kot je bilo odprto 
lansko leto. Za letošnje leto 
pripravljajo na kopališču vr
sto izprememb in izboljšav. 

Največ dela povzroča nape
ljava nove razsvetljave. Stara 
razsvetljava lesnih stebrin je 
doslužila. Sedaj postavljajo 
nove, cementne stebre. To 
največje delo pa j im dela tu
di največ preglavic. Računajo, 
da ta dela še ne bodo dokon
čana do otvoritve kopališča 
ter ga bodo morala zato kas
neje za dan ali dva zapreti, 
da bodo lahko postavili ste
bre. 

Redne obiskovalce bo vet« 
jetno zanimalo to, da boda 
blagajno prestavili. Blagajna 
za kopališče bo pri vhodu na 
štadion, a bife bo v prosto
rih bivšega letnega kina. Pred 
novim bifejem so uredili več. 
j i raven prostor, kjer bodo 
(če bo zanimanje) organizira
l i tudi plese. Zaenkrat bodo 
te prireditve le ob magneto
fonu, a ne izključujejo moj. 
nost, da bi kasneje poskrbeH 
tudi za manjši orkester. 

Na kopališču v teh dneh 
zaključujejo manjša dela: či . 
ščenje bazena, urejevanje na
sadov, popravljanje razpoka-
nega cementa itd. Direktor 
Zavoda Miha Župančič nara 
je zagotovil, da se cene za 
vstop na kopališče ne bodo 
razlikovale od lanskih. Danes 
bodo pričeli polniti bazen z 
vodo. Ob lepem vremenu pa . 
bomo v soboto lahko videli 
v bazenu že prve kopalce. 

P. Čolnar 

Grozeči pesek z gora 

Dom na Krvavcu bi bil za marsikoga dokaj privlačnejši, če 
bi bile urejene druge stvari., ki naj bi nudile obiskovalcem 
večjo udobnost 

Za zaustavljanje peska iz 
pobočij Karavank in Julijcev 
gornjesavske doline skrbi 
podjetje »Hudournik«, ki ima 
sedež v Ljubljani. Za dela v 
tej dolini pa nadzorništvo v 
Kranjski gori. Eno njihovih 
delovišč je tudi na Belci pri 
Dovjem. 14 zaposlenih vzdržu
je peskolovne pregrade, ureja
jo in zasajajo pobočja. Pozi
mi, ko teh del nt možno 
opravljati, so pletli žične mre-

Praznovanje na Jezerskem 
Na Jezerskem že nekaj časa 

potekajo priprave za letošnje 
praznovanje krajevnega praz
nika in 20-letnice osvoboditve. 
Skupno s posebnim odborom 
pri Občinskem odboru ZB 
N O V Kranj, pripravljajo tudi 
pomembno srečanje borcev —• 
partizanov in aktivistov Koro
škega in Kokrškega področja. 
Praznovanje bo trajalo ves te
den, osrednja svečanost pa bo 
27. junija s pričet kom ob 
10. uri pred Grabnarjevo hišo, 
kjer bodo odkrili lepo spo
minsko ploščo na kateri bo 
napis: »V borbi proti fašizmu, 
za svobodo na Koroškem, je 
padefv Maloščah 19. 11. 1944 

LJUBO GRABNAR — VR-
H A N , edini sin Grabnarjeve 
domačije.« 

Ljubo Grabnar je bil akti
vist in kasneje borec od leta 
1941. Zaključna svečanost s 
kulturno zabavnim progra

mom, se bo popoldne nada
ljevala pri Planšarskem jeze
ru. Organizatorji pričakujejo 
veliko udeležbo ne samo bor-
cev-partizanov in aktivistov, 
pač pa tudi ostalega prebi
valstva iz naše in sosednje 
avstrijske strani. 

Spomenik na Visokem 

S_e enkrat o Smarjetni gori 
O nedograjenem hotelu na 

Smarjetni gori, k i ga gradi 
Planinsko društvo Kranj, je 
b i lo že mnogo govora. Za do
končno ureditev je potrebnih 
še nekaj več kot 60 milijonov. 
V s a sredstva zaenkrat ne bo 
mogoče zbrati, zato se bo 
stavba postopno dograjevala. 
D o m ima 45 ležišč v lepih so
bah s toplo in hladno vodo. 

kopalnico in sanitarijami. Le
pa, svetla in zračna jedilnica 
bo imela kar 250 sedežev s 
sodobnim bifejem in kuhinjo. 
Iz vrha razglednega stolpa je 
lep razgled po vsej Gorenjski. 
Letos bo modernizirana tudi 
cesta do vrha šmarjetne gore. 
K o bo dom izročen svojemu 
namenu bo to za nadaljnji 
razvoj turizma v kranjski ob
čini izrednega pomena. 

Krajevna skupnost in druž-
beno-politične organizacije na 
Visokem se pripravljajo na le
tošnje praznovanje krajevne
ga praznika in 20 letnice osvo
boditve, k i bo v drugi polo
vici meseca julija. Osrednja 
svečanost bo pred Zadružnim 
domom, kjer bodo odkrili ve
ličasten spomenik padlim bor
cem in žrtvam fašističnega 
terorja. 

Spomenik bo visok nekaj 
manj kot 4 metre, glavni pod
stavek iz istrskega marmor
ja pa bo tehtal 6 ton. Kip 
Partizana, k i bo odlit iz bro
na, je delo znanega kiparja 
Dolinarja, ki je izdelal tudi 
centralni spomenik na Trgu 
revolucije v Kranju. Okolico 
spomenika bodo lepo uredili, 
Kiko da bo celoten videz pred 

domom povsem spremenjen. 
Spomenik bo stal več milijo
nov din, prebivalci Visokega, 
Luž, Olševka, Hotemož in 
Mi l j , katerih imena padlih 
bodo vklesana na spomenik, 
pa so sami zbrali nekaj manj 
kot 800.000 dinarjev. 

Proslava 
v Breznici 

V nedeljo, 20. junija, bo v 
Breznici nad Skof jo Loko pro
slava, ki jo pripravlja Planin
sko društvo škofja Loka v 
počastitev 20-letnice osvobo
ditve. Po običajnih slovesno
stih in kulturno zabavnem 
programu bodo izvedli tudi 
krajše izlete na Lubnik in v 
njegovo okolico. 

že, s katerimi sestavljajo 
kamnite škarpe. Te mreže 
uporabljajo za lastne potre
be, odpošiljajo pa j ih tudi v 
druge kraje. 

Delavci imajo učinek dela 
merjen, njihov dohodek pa jo 
odvisen od storilnosti. Tov. 
Ivan Kutina in Rinaldo Rot. 
ki sta doma iz Žage pri Bovcu 
in sta stalno zaposlena sta 
dejala, da se vsi zaposleni za
vedajo, da je njihovo delo 
odgovorno, predvsem pa ko
ristno, saj bi pesek če bi div
jal z vodami, zasul rodovitno 
zemljo, jezove, ob malo na
rasli vodi, pa bi Sava kaj 
hitro prestopila bregove. 

Cesta 
Brniki - Cerklje 

Kar zadeva urejenost cest 
lahko zapišemo, da so na ob
močju nekdanje občine Cerk
lje najslabše ceste oz. je naj
manj moderniziranih. Verjet-
no je temu krivo dejstvo, da 
je bila nekdanja občina go
spodarsko šibka in da kraji 
niso bili gospodarsko in turi
stično zanimivi. Vsesplošen 
promet pa se je pričel moč
neje razvijati z izgradnjo žič
nice na Krvavec, ljubljanske
ga letališča Brniki in nekate
rih drugih objektov. Moderni
zirani sta bili le cesti Viso
ko—Cerklje in Kranj—Šenčur 
mimo letališča Brniki do 
Mengša. V letošnjem letu pa 
bodo pričeli modernizirati ce
sto od Brnikov do Cerkelj, 
v prihodnjem letu pa nada
ljevali do Grada in v letu 1967 
do krvavške žičnice. Gradnja 
bo veljala preko 200 milijo* 
nov. Z modernizacijo te co^ 
ste bo kraj mnogo p r idob i 
tako iz gospodarskega kot 
turističnega vidika. 



Beethovnova glasba - buržuazna 
187. Buflalo Bi l i bi bil ravno moral stopiti na oder, ko mu jc poštar 
prinesel brzojavko. BiH jo je prebral in ves svet se je zavrtel okoli 
njega. Burke, ki je videl, kako je Bi l i prebledel, je skočil k njemu: 
»Kaj se je zgodilo? A l i si prejel slabe vesti?« BiH je zaihtel: »Kit, 
moj mali deček, je hudo bolan. Sporočajo mi, da je škrlatica«. Bur
ke je predlagal, da bi odpovedali predstavo. »Ne,« je rekel BiH, 
»igral bom še v prvem dejanju, nato pa ti pojasni občinstvu in 
igraj mojo vlogo.« B i l i je s prvim vlakom odpotoval v Rochester, 
zelo se mu je mudilo priti k bolniški postelji malega Kita . 

188. Našel ga je v postelji z razžarjenim licem in motnimi očmi, 
spregovoriti ni mogel, toda spoznal je svojega očeta. Dvignil je roko 
proti njemu in ga poljubil z vročimi ustnicami. »Ukrenite nekaj! 
Zakaj mu ne pomagate?« se je Buffalo BiH ves obupan obrnil do 
navzočega zdravnika. »Storil sem vse, kar je bilo mogoče«, je tiho 
dejal zdravnik. »Pripeljite vse zdravnike iz mesta, morajo mu poma
gati!« je kričal BiH. »S s kričanjem mu ne boste pomagali, ampak ga 
boste samo vznemirili«, je odvrnil zdravnik. »Ce se ne znate obvla
dati, odidite iz sobe!« BiH se je le s težavo pomiril in sedel k deč
kovi postelji. 

189. Vzel je Kitaro v*o r 0 ko v svoje dlani in ga pričel božati po 
licu. Zvečer se je de3*o stanje poslabšalo, vzdrhtel je Jn iztegnil 
roke proti Billu, ki pi tjvignil » n krepko stisnil k sebi. Naenkrat 
jc začutil, kako je KJ* tel« postalo težko in negihno — mali Ki t 
Carson je mrtev. Bil!! bn obupan, zanj življenje ni imelo nobe
nega smisla več. NiJtagel znajti, ni mogel vzdržati doma in po
slušati jokanje žener*kljc Odšel je in taval naokrog ure in ure. 
Ko se je slednjič neti* D o m ' " 1 ' s e J e vprašal: »In kaj bom zdaj?« 
A moral se je vdati ̂ t^usodo, drugega izhoda zanj ni bilo. 

Nastop blejske mladine 
Osnovna šola Bled je p r i 

redila preteklo soboto zelo 
uspelo in zanimivo športno 
prireditev s telovadnim na
stopom več sto mladih telo
vadcev. Pionirji in pionirke 
— nastopajoči telovadci so se 
predstavili z različnimi vaja
mi na orodju in z različnimi 
drugimi nastopi. 

Telovadni nastop je bil re
zultat večtedenskih vztrajnih 
prizadevanj in sistematične 

vadbe v okviru šolske telesno 
vzgojne organizacije in je 
bil nekakšen celokupen pri
kaz telesne vzgoje na šoli. 
Veliko število gledalcev je z 
zadovoljstvom in navduše
njem spremljalo spretne in 
vedre mlade telovadce, ki so 
v dobro pripravljeni manife
staciji športa pokazali veliko 
veščine in znanja. 

V prihodnjih dneh pa se 
bodo nastopi vrstili tudi po 
drugih šolah. 

Dom upokojencev V Tržiču 
Dolgoletna želja tržiških 

upokojencev se je uresničila. 
Nedavno so v partizanski uli
ci št. 6 v Tržiču odprli svoj 
dom. 

Dom upokojencev je odprt 
vsak dan od 9. do 12. in od 

Ukročeni divjak 
Hudournik na Hrušici je 

naselju, cesti in železnici pov-
V zadnjih desetletjih je po 
zročal dokajšnji nevšečnosti, 
njem nanošena zemlja in ka
menje zamašilo propust pod 
železniško progo. Zaradi tega 
so v letošnjem družbenem 
planu med negospodarskimi 
investicijami iz sredstev vod
nega sklada predvideli 15 mi
lijonov din za urejanje zelo 
strme struge »tega divjaka.« Z 
deli so pred Kratkim pričeli. 
Sedaj urejajo strugo in pre
grade v njej (ob cesti I. reda). 
Ce bo vreme ugodno, rcJuna-
jo, da bodo letos uredili naj
nevarnejši del struge. — B. B. 

16. do 21. ure. 2e v nekaj 
dneh poslovanja je dom obi
skalo precej upokojencev. 

Občinska skupščina je vse
kakor pokazala razumevanje 
za potrebe upokojencev. Pre
ko 1400 članov upokojencev 
je skupščini hvaležno, saj ima
jo sedaj svoj kotiček, ki j im 
bo postal drugi dom. 

Srečanje 
z upokojenci 

Odbor pevskega zbora pro
svetnih delavcev, pod pred
sedstvom Nika Slaparja, je 
organiziral 10. junija za pro
svetne delavce družaben ve
čer. Pevski zbor Stane Žagar 
j im je zapel nekaj naših na
rodnih pesmi. Prireditev je 
upokojence navdušila in pre
vzela. K prijetnemu vzdušju 
je pripomogel tudi recitator 
Janez Rohaček iz Ljubljane. 
Tako so lahko videli naši upo
kojeni prosvetni delavci, da 
še niso pozabljeni. — R. K . 

* M I S L I 
Ni resnične ljubezni brez ljubosurt 
sti. 

ljudje preklinjajo, ko ne vedo ničesar 
Več reči . 
V vsaki smrti je rojstvo novega živ
čen ja. 

i Od želje do uresničenja pot nav* * r i * n a n » a 5 0 velikokrat le majhne laži. 
\ ni tako težka kot je dolga ^relirano povzdigovanje je ubijanje 
t " človeka, 
i £a otroke je denar igrača, odras'. K _ •. . 
* so mnogokrat igrača denarju. fH u b l j a n j u v v o J n a h s e P°-> a v i v P r a " 
f . • l ^ n j e : m o r d a ne ubijamo sami sebe. 
t ezje je varati nezvesto kot r^ fobos t lahko preoblikuje človeka, 
t zeno. I v v 

f [Vendar m u pušča rane. 
) Ni vsak, k i pametno misli , dober.F'ovek n ' 1 "ikoli tako slab, da bi v i 
$ vsak, ki dobro misli , pameten, 'hietn ne bilo nekaj dobrega. i 

Kako daleč je prišel dogma-
tizem na Kitajskem, je naj
lepše razvidno iz podatkov, k i 
sta j ih objavila lista Stern in 
Nevv York Times Magazin 

Kitajska je dežela največjih 
paradoksov. Na vsakem ko
raku srečuješ stvari, k i zme
dejo človeka, k i zna normal
no misliti. 

Pred slabim mesece mso ki
tajski šahisti, ki so se udele
žili nekega mednarodnega ša
hovskega tekmovanja, dosegli 
lep uspeh. Iz Pekinga so pre
jeli približno takle telegram: 
»Veliki uspehi in zmage, ki 
jih dosegate, so še ena zmaga 
idej našega voditelja Mao Ce 
Tunga . . « 

Pred približno enim ted
nom pa sc je položaj spreme
nil in tc brez kakršnega koli 
vzroka. Peking je namreč 
ugotovil, da je šah ostanek 
fevdalizma in buržoaznega 
življenja, ki se mu mora vsak 
Kitajec izogniti, če hoče s pod
nosom nositi ime . . .« Mladim 
generacijam priporočajo, naj 
se ne poglabljajo v teorije ša
ha, te fevdalne igre, temveč 
naj ta čas porabijo za prebi
ranje del Mao Ce Tunga, ve
likega učitelja in voditelja # 

vseh naprednih narodov na 
svetu . . . Temu priporočilu 
bo prav gotovo sledila cela 
vrsta ukrepov, da bi popolno
ma prepovedali to igro pre
teklih časov, ki ni v skladu z 
razvojem . . . 

Prav tako se je v vrsti borb 
proti buržoaznim ostankom 
pojavila tudi borba proti 
glasbi. V listu Kuang Ming 
Dži Pao je v rubriki »Pisma 
uredništvu« bilo objavljeno 
pismo z naslovom: »Kako me 
je zastrupila buržoazna za
hodna glasba«. Pisec članka 
je bakteriolog profesor Ma 
Jeng Ceng. V pismu pravi: 
»Potem, ko sem mnogokrat 

užival v I X . simfoniji Ludvvi-
ga van Beethovna, sem si pri
čel ustvarjati iluzije o ljubez
ni med vsemi ljudmi, o bur-
žoaznem humanizmu, k i je 
zlasti močno poudarjeno v 
zadnjem delu simfonije. Ker 
me je zapeljala buržoazna za
hodna glasba, sem se pričel 
spraševati: če je svet res poln 
ljubezni med narodi, zakaj se 
potem dokončno ne osvobo
di? Ce me Beethovnova glas
ba ne bi zastrupila, bi razu
mel, da miru ne more biti, 
dokler sta na svetu imperiali

zem in revizionizem . . . Sedaj, 
ko sem spoznal resnico, sem 
sklenil, da ne bom več po
slušal buržoazne glasbe, tem
več le kitajsko narodno glas
bo, kakor nam je priporočilo 
vodstvo partije . . .« 

Seveda primer profesorja 
Cenga ni osamljen. Na vidnih 
mestih so se pojavili napisi o 
.>zavednih državljanih«, ki so 
spoznali »škodljivost posluša
nja buržoazne glasbe« in »ho
dijo po poti, po kateri j ih je 
napotil Mao Ce Tung.« »Uvi-
aeli so, da je buržoazna glas-

Stero proti modernemu 

Drugega junija, na 19-ielnico republike Italije, je bila 
v Rimu velika parada. V začetku so nosili zastave iz prve 
svetovne vojne, parada pa se je končala z najmodernejšim 
orožjem, kakor rakete ipd. Neki fotoreporlr je hotel prika
zati kontrast in j slikal moderne tanke pred Koloseum, amfi
teatrom Flavijcev, ki predstavlja po svo ;i veličini in gradbeni 
konstrukciji posebno pomemben spomenik rimskega stav
barstva v prvem stoletju naše dobe. 

ba brez vrednosti in so se za
to odločili, da bodo poslušali 
le kitajsko narodno glasbo in ' 
to predvsem tisto, ki je na-' 
stala po revoluciji, ker le ta 
ne nosi bremena preteklosti 
in zaostalosti.« 

w 

Cakanfc -
dolgo 134 let 
Ko je pred nekaj dnevi 

med 1725 študenti na univer
zi v Alabami diplomirala čr« 
nopolta študentka Vivian Ma-
lon, so se mnogi Američani 
spomnili tragične epizode, k i 
se je odigrala pred univerzi
tetnimi vrati jeseni leta 1963. 
Takrat se je hotela na to 134 
let staro univerzo vpisat; tu
di Vivian Malon kot pn"a iz 
vrst temnopoUnega prebival
stva ZDA. Toda guverner 
George VVallace ji je to hotel 
preprečiti z vsemi svoj mi 
južnaškimi predsodki. Zagro
zil je, da j i bo sam preprečil 
vstop skozi univerzitetna vra
ta. Toda predsednik John 
Kennedv, ki je takrat pr i 
pravljal svoj novi zakon za 
enakopravnost črncev z beli
mi državljani ZDA, je poslal 
v Alabamo 3.000 federalnih 
vojakov, ki so zaščitili pri
hod Vivian Malon v univer
zitetno zgradbo. Guverner 
VVallace, ki se je res pojavil 
pri vratih, da W preprečil 
vstop črnopolti Vvian, se je 
moral umakniti Keennedvje-
vi vojski. 

Tako je bila porušena še 
ena zapreka: Vivian je dobi
la možnost, da študira, in je 
diplomirala prav na dan, ko 
bi John Kennedy praznoval 
svoj 48. rojstni dan, če ne b i 
bilo tragedije v Dallasu. 

MIHA KLINAR: MESTA, CESTE IN RAZCESTJA MIHA KLINAR: MESTA, CESTE IN RAZCESTJA 

V teku OD SPOMENIKA DO SPOMENIKA je sodelovalo 
veliko Število mladine iz kranjske In drugih gorenjskih občin. 
Poročilo na športni strani 

Gorenjske hiše na TV 
Pred dnevi se je v Bohinju 

miuidila ekipa ljubljanske te
levizije in je posnela lepe in 
grde primere adaptacij go
renjskih hiš. Sodelovala sta 
konservatorja Zavoda za spo
meniško varstvo v Kranju in 
Zavoda za spomeniško var
stvo SR Slovenije. Ljudje 

se vse premalo zavedajo, da 
je Gorenjska turistično pri
vlačna, ne le z naravnimi le
potami, ampak tudi z lepo do
mačo gorenjsko arhitekturo, 
pa naj si bodo to lepe kmeč
ke hčiše ali gospodarska po
slopja. Ko to uničujemo, iz-
podrezujemo osnovo gorenj-
skiTKu turizmu. 

N i , je odgovoril.. Toda, ali naj s o c i a l i s t i č n o preobrazbo 
svetasveta, ki je še daleč, ali pa naj s i N v ' a r i S V O J O s r e c o - če se 
inu ponuja priložnost. Njegovo stremili pr° t i s °c ia l i s t ično. Ni
kjer m rečeno, da bi se socialisti že 1 ° o g l i i z k o D a t i i z oede, 
a l 1 . d a n a J životarijo v bedi. Kapital^ P^edP°eoj socializma. 
Prisili l je delavstvo, da se je organizira s e organizirano bori 
proti prevelikemu izkoriščanju in zaC*nie svojega gmotnega 
položaja že sedaj. Ali ni kapitalizemi. teh časih sprožil sam 
socialne revolucije, ki bo postopoma f**la do kolektivizma in 
socialističnega gospodarstva. Ali delavv* ne vpliva na zakono-
.dajo in na poseg države v kapitalist ^podarstvo? Ali ne do
življa kapitalizem že sedaj svojih krit ^ povzroča brezobzirna 
konkurenca med posamezniki in državi ^ Krize pa pospešujejo 
gospodarsko organizacijo delavstva. * delavstvo že- svojih 
produktivnih zadrug in konsumnih df " AH nekateri socialisti 
že sedaj ne streme za Jem, da bi ure* ,%činski socializem. To 
dvoje sta prva temeljna kamna borfoiiVializrna, ki se ga ne 
da ustvariti čez noč. Bernstein ima S kapitalističnega druž
benega sistema ni mogoče razbiti s sp1.broletarsko revolucijo, 
ker tega pač ne dopuščajo osnovni gô  Si\ zakoni in neenako
merna razvitost- gospodarstva. Zato pospeševati razvoj 

splošnega gospodarstva in v sedanjih časih postaviti delo na prvo 
mesto, a končni cilj — preobrazbo kapitalizma v socializem na dru
go mesto. 

Če bosta s knjigarnarjem ustanovila časopis, ni rečeno, da ga 
ne bosta v okviru tiskovne zadruge. S časopisom pa bo narastel 
tudi njegov osebni vpliv v Hartbergu. Lahko bo kandidiral pri 
občinskih volitvah. Občina, v kateri sedaj prevladujejo liberalci, 
bo morda prav z njegovim vplivanjem na javno mnenje počasi 
prešla v roke socialistov. 

»Nameravaš zaprositi za avstro-ogrsko državljanstvo?« 
»Mogoče,« je rekel. A četudi ne zaprosi, bo skušal s svojim 

časopisom vplivati na meščanstvo, da bo volilo socialiste. 
»Torej bo list socialističen?« 
Ne. Neodvisen bo. Pospeševal bo gospodarstvo z objavljanjem 

reklam in gospodarskih člankov. Pospeševanje gospodarstva pa je 
popolnoma v skladu z Bernsteinovimi socialističnimi načeli. Će bo 
postal solastnik, se mu zato ne bo treba prebarvati. 

Stefi ni poznala teorij. Vedela pa je, da so pred leti v Grazu 
moževi prijatelji govorili o Bernstcinu drugače, kakor je sedaj go
voril Franc. Takrat so trdili, da je cilj prvo in da se je Bernstein 
oddaljil od socialističnih idej, čeprav so ga imeli še vedno za socia
lista. Bernstein je razvil kritiko socializma. Brez kritičnega spozna
nja kapitalizma ni socialističnega spoznanja. To kritično spoznanje 
je začetek socialistične misli. Toda če hočemo ostati na pravi poti, 
ni dovolj samo kritika meščanske družbe in kapitalizma, marveč 
tudi stalna kritika lastnih nazorov, taktike in dosežkov. In s stali
šča te kritike zaslužijo Bernsteinovi nauki obsodbo in se bodo prej 
ali slej izkazali kot iluzija. Ali ni takrat tega poudaril prav Franc. 
Ali ni rekel: »Bernstein je socialist, ki bi si rad oblekel meščanski 
frak. Kadar ga bo, bo pozabil, da je bil socialist.« 

Spomnila ga je teh besed. 

»Ne govori o stvareh, k i j ih ne razumeš,« se je razburil. Napo
sled, kaj komu mar, kar je govoril nekoč. Ne bo j i razlagal svojcih 
namenov. Najbrž bi na njegovem mestu nihče ne ravnal drugače. 
Nudi se mu priložnost, da obogati. Al i naj potem zapravi možnost, 
ki se mu ponuja samo zaradi nekih nazorov, ki jih je imel včasih. 
Takih nazorov se oklepajo samo ljudje, ki ne najdejo drugačne pri
ložnosti za svojo uveljavitev. Če najdejo priložnost in možnost, se 
j i mnjihovi nazori nenadoma zazde smešni. 

Kolektivna obogatitev in odprava bede ni mogoča. Človek je 
egoist in bo ostal egoist do konca. Tak je naravni zakon. Na človeč
nost trkajo samo ljudje, ki so nemočni, da bi uveljavili svoj ego
izem. Tak je bil pred leti še sam, ko je tožil nad vesoljno krivico, 
ki zaradi bogatih tlači svet in človeka. O njej bodo do konca sveta 
tožili ljudje, ki ne bodo imeli pogojev, da bi se uveljavili, in mož
nosti, da bi si odrezali čim večji kos kruha. 

Taki so in bodo ljudje, ki morajo živeti od drobtinic. Samo 
ubogi Lazarji bodo klicali k človečnosti in k boju za odpravo vesolj
ne krivice. Samo taki trkajo"*m- bodo trkali na človeško vest, naj se 
človek osvobodi živalskega egoizma. Samo taki bodo vse življenje 
ponavljali, naj zleze človek iz svoje živalske narave, ker je pač 
človek, ki nima samo živalskega nagona za svoj obstoj, marveč tudi 
srce in razum in se zato lahko osvobodi egoističnega nagnjenja in 
ga poplemeniti v altruizem. 

Egoizem je popačil človeka in družbo. Egoizem je začetek člo
veške neenakosti in vseh človeških tegob in krivic. Egoizem je raz
delil človešstvo na ljudi, ki so bogati in ki vladajo, in na ljudi, k i 
imajo samo svoje roke in ki nimajo nič in ki morajo zato ubogati 
in poslušati. Egoizem je začetek vseh temnih lastnosti v človeku, 
tudi v takem, ki nič nima in ki bi s prilizovanjem in hinavščino, 
s hlinjenim hlapčevanjem in petolizništvom prišel do drobtine kru
ha z gospodarjeve mize. 
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Praznovanje v Mavčičah 
Zaključnih slovesnosti v počastitev kra
jevnega praznika, 20-letnice osvoboditve in 
130-letnfce rojstva Simona Jenka so se 
udeležili tudi gostje iz občine Krško. 

Krajevna skupnost Mavčiče je skupaj s prosvetnim dru
štvom in ostalimi krajevnimi organizacijami za minulo nede
ljo pripravila veliko slovesnost, kakršne ni bilo v teh vaseh 
že celo desetletje, že med tednom je bilo več prireditev, med 
drugim tudi srečanje gorenjskih in primorskih kegljačev. V 
nedeljo so se praznično razpoloženi vaščani in številni gostje 
udeležili žalnih komemoracij v spomin padlih sovaščanov in 
velike prireditve pri Jenkovem spomeniku. 

Znani pisatelj France Bevk je na nedeljski svečanosti v Pod-
reči opisal kulturni pomen Simona Jenka v naši narodni 
zgodovini 

Nedeljske slovesnosti so se 
začele z jutranjo budnico. Ob 
9. uri je sledila slavnostna se
ja krajevne skupnosti, za tem 
pa žalna komemoracija pri 
domu narodnega heroja Vin
ka Zevnika v Prašah. Povor
ka s kranjskim pihalnim or
kestrom in predstavniki gasil
skih enot na čelu je nato kre
nila do pokopališča v Mavči
čah, kjer so pevski zbori in 
recitatorji izvedli krajši kul
turni program pri skupnem 
partizanskem grobu. 

Luka Knafelj - slovenski meeen 
Ustanovitelju najstarejše, 

skoro 300 let stare slovenske 
štipendije,. Luki Knaflju se 
namerava oddolžiti Univerza 
v Ljubljani tako, da bi mu 
postavila spomeniško obelež-

Prireditve 
v juniju 

Največja prireditev v juni
ju, to je šesti jugoslovanski 
jazz festival, je pr i kraju. 
Vendar pa je v tem mesecu 
na sporedu še vrsto zanimivih 
predstav za domače in tuje 
goste, ki so se navzlic slabe
mu vremenu odločiti za biva
nje na Bledu. 

Med umetniškimi prire
ditvami naj omenimo v prvi 
vrsti koncert Slovenskega ok
teta, ki bo gostoval na Bledu, 
26. junija na otvoritveni slo
vesnosti pred preizkušnjo 
kandidatov za svetovno pr
venstvo v šahu. Med folklor
nimi nastopi bo v tem mese
cu gostovala akademska fol
klorna skupina France Ma-
rolt iz Ljubljane, in sicer 22. 
junija in folklorni ansambel 
Tine Rožanc 16. junija. Po 
enkrat pa bosta nastopila 
folklorna skupina iz Gorij in 
ansambel narodnih plesov in 
pesmi Svobode z Jesenic. 

Med Ljubitelji športnega r i 
bolova pa bodo zbudile pre
cej zanimanja ribiške prire
ditve, kot so mednarodno 
tekmovanje v ulovu rib dne 
13. junija, dan preje pa bo 
fekmovanje ribičev v šestero-
boju na stadionu. 20. junija 
ga je na rooredu 15. medna
rodna veslaška rejr.ia. 

J . B . 

je v Bosi ovcah, kjer je bil 
rojen leta 1620. Predlog za to 
je dal Zavod za spomeniško 
varstvo v Kranju. Pred dnevi 
se je vrnil z Dunaja zastop
nik ljubljanske Univerze tov. 
Lojze Ude, kjer se je dogo
voril z rektorjem dunajske 
univerze, kjer so mu oblju
bili, da bodo do konca juni
ja tega leta zbrali podatke, 
kateri Slovenci so prejemali 
te štipendije. Prejemal jo je 
pesnik Prešeren, matematiik 
Plemelj, zdravnik dr. Tičar, 
po katerem se imenuje dom 
na Vršiču in mnogi drugi. 

Luka Knafelj je ob svoji 
smrti v oporoki volil pretež
ni del svojega premoženja za 
dijaške ustanove, štipendije 
na predlog ljub. Univerze 
podeljuje še danes dunajska 
univerza in znaša mesečno 
2.000 šilingov. Knafelj je bil 
duhovnik c. kr. v bolnici na 
Dunaju, nato pa župnik v 
Gross-Russbachu na nižjem 
Avstrijskem. Njegove štipen
dije so bili deležni študentje 

Želje 
poslušalcev 

. V petek je imel sejo svet 
Bole k t i v a radiooddajnika na 
Jesenicah. Da bi izboljšali 
program bodo izvedli anketo. 
Poslušalci naj bi sporočili, 
katero oddajo najraje poslu
šajo, ali je govornega dela 
premalo in česa pogrešajo. 
Od pričetka oddajanja je mi 
nilo že pol leta, zato bodo 
morali ustanovitelju občin
skemu odboru SZDL, poro
čati o dosedanjem delu. 

B . B . 

iz bivše Kranjske, ki so štu
dirali na/Dunaju in to pred
vsem, filozofi, zdravniki, ne 
pa teologi. S to štipendijo se 
je ustvarjala slovenska pro
svetna inteligenca in je prav 
v tem njena pomembnost. 

Osrednja prireditev je bila 
ob 11. uri v Podreči. V imenu 
skupščine in družbeno poli
tičnih organizacij občine 
Kranj je navzoče pozdravil 
predsednik ObO SZDL V i l i 
Tomat in v daljšem govoru 
orisal pomen letošnjega praz
novanja in delež pesnika Sor
skega polja pri rojstvu revo
lucionarne misli pred 100 in 
več leti. O pesnikovem življe
nju in delu je govoril pisatelj 
France Bevk. Med drugim je 
dejal, da je lani preteklo celo 
stoletje, odkar je mladi, nežni 
gorenjski pesnik izdal svoje 
pesmi, a so še vedno živo 
med nami. Zaključil je z be
sedami, da so prav letos, ko 
praznujemo 20-letnico zmage 
ljudske revolucije in zmage 
nad fašizmom še posebno 
zgovorne pesnikove preroške 
besede: 

Koncert za zaključi k 
Glasbena šola na Jeseni

cah, k i bo s prihodnjim 
šolskim letom pričela 
spreminjati sistem svoje
ga dela in bo sprejemala 
pod svoje okrilje vso glas
beno dejavnost Jesenic in 
jeseniške občine in jo po-, 
vezovala s pasivnim kot 
aktivnim izživljanjem ob
čanov, je naštudirala za 
zaključek šolskega leta 
koncert simfonične in 
operne glasbe. Koncert, 
katerega program je obse
gal simfonično in operno 
glasbo v izvedbi pevcev in 
orkestra, so priredili v 
Čufarjevem gledališču v 
petek popoldne za šolsko 
mladino, v ponedeljek 
zvečer pa za jeseniško 
koncertno publiko. 

Simfonični orkester, ki 
ga sestavljajo gojenci in 
pedagogi šole in je pod 
taktirko Rada Kleca izva
jal v prvem delu dela Fr. 
Schuberta, W. A. Mozarta 
in C. W. Webra, je jav
nosti že poznan. Podčrtati 
pa je potrebno, da ga di
rigent izpopolnjuje, da 
skoraj ni več odvisen od 
gostov in da njegova kva

liteta iz leta v leto v to
liki meri napreduje, da ni
ma več daleč do poklicne
ga simfoničnega orkestra. 

V drugem delu so peli 
ob spremljavi orkestra go
jenci prof. škofove Marica 
Balohova, Melita Jelenova, 
Sonja Ergartbva, Jaka Je-
raša, Franc Kavčič in iF-
lip Cufar arije oper Gou-
noda, Verdija, Puccinija, 
Ponchiellija, Thomasa, 
Mozarta, Wagnerja in Sme. 
tane. 

Že poznani solisti so po
kazali napredek, ki daje 
priznanje šoli. Posebno 
sta navdušila z duetom 
Janka in Kecala iz Sme
tanove opere »Prodana ne
vesta« Jaka Jeraša in 
Franc Kavčič. Uspel kon
cert je v petek mlade, v 
ponedeljek pa odrasle nav
dušil. Priznanje, k i so ga 
bi l i deležni izvajalci naj 
bo vzpodbuda za nadalj
nje gojenje tovrstne glas
be, kvaliteta pa naj pred
stavlja pomembno poslan
stvo glasbene šole na Je
senicah in v jeseniški ob
čini, — U . 

»Ko jaz v gomili črni bom 
počival, 

in zelen mah poraste nad 
menoj, 

veselih časov srečo bo 
užival, 

imel bo jasne dneve narod 
moj.« 

Omenjenih slovesnosti se 
je udeležilo tudi 20 predstav
nikov družbeno političnih in 
prosvetnih delavcev iz občVie 
Krško. Z nj imi so bili: znani 
pedagog, univerzitetni profe
sor dr. Mihajlo Rostohar, ki-
par-medaljer Vlado Stoviček 
in predsednik ObO SZDL Kr
ško Stane Markovič. V njego
vem imenu je navzoče po
zdravil književnik Jaroslav 
Stoviček, k i je naglasil po
men kulturne dejavnosti in 
sodelovanja, kakršnega razvi
jajo prosvetni delavci iz Kra
nja in Krškega in že prerašča 
prvotne okvire gostovanj 
kranjskega učiteljskega pev- • 
skega zbora. Tovariš Marko
vič je tovarišu Tomatu izro; 
čil plaketo Simona Jenka, ki 
jo je za to priložnost izdelal 
kipar Stoviček, hranili pa jo 
bodo v Jenkovi zbirki Go
renjskega muzeja. 

Pr i kulturnem programu V 
Podreči in p r i žalnih kome 
moracijah v Prašah in Mav
čičah so sodelovali: kranjska 
pihalni orkester, zbor »Fran
ce Prešeren«, učiteljski pev
ski zbor »Stane 2agar«, zbor 
ski zbor šole »Lucijan Seljak« 
Svobode Stražišče, mladin-
ter zbor in recitatorji pro
svetnega druš tva Mavčiče. 

S. 

0 problemih 
šolstva 

Pretekli teden je bila seja 
sekretariata Občinskega komi; 
teja Z K S Tržič. Razpravljali 
so o delu ObK ZKS in skupin 
pri ObK Z K S , k i neposredno 
delajo s članstvom. Sklenili 
so, da bodo v najkrajšem ča
su sklicali nekaj konferenc 
komunistov, in sicer prosvet
nih delavcev, mladinskih akti
vistov in komunistov, ki d"> 
lajo v vodstvih podjetij in sa
moupravnih organih. 

Na konferenci prosvetnin 
delavcev bodo vsekakor * 
ospredju problemi šolstva i f l 

idejnosti pouka. Pogovorili 
se bodo o materialnem polo
žaju šol in podobno. Na kofl; 
ferenci z mladinskimi aktivi 
bodo obravnavali predvsem 
vključevanje mladine v samo
upravne organe in rast član
stva Z K iz vrst mladine, n3 
konferenci s komunisti, ki de
lajo v vodstvih podjetij i n 

samoupravnih organih pa bo
do v ospredju problemi go
spodarstva. — S. B. 
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150 metrska skakalnica 
Kot vse kaže, bomo dobili v dolini pod Poncami novo 

skakalnico, ki bo dopuščala skoke do 150 metrov. Dose
danje 120-metrske skakalnice torej ne bodo preuredili, kot 
smo prvotno mislili, pač pa bodo zgradili novo velikanko, 
nekako 200 m od sedanje skakalnice proti Tamarju. Teren 
je tu primeren za gradnjo te športne naprave. Strokov
njaki trdijo, da bi tu postavili novo velikanko z mini
malnimi stroški. Ce"bo šlo vse po sreči, bo Planica do
bila skakalnico, s katero se bo lahko merila z ostalima 
dvema na svetu — s Kulmom in Obersdorfom. 

Sedanjo 120-metrsko skakalnico pa naj bi po predlogu 
rekonstruirali v manjšo in jo vključili v znano novo
letno skakalno turnejo štirih skakalnic, ki naj bi se torej 
zaključila s tekmo v Planici. Ce bodo vse te zelo koristne 
zamisli kmalu uresničene, potem se naši Planici obeta 
novo obdobje njene slavne zgodovine. — J. JAVORNIK 

Pokal za Triglav 
Občinski komite ZMS Kranj je v nedeljo organiziral tradi
cionalni »Pohod od spomenika do spomenika.« Proga za tek
movanje je vodila mimo vseh najbolj znanih spomenikov, 
spominskih plošč in obeležij iz NOB. Start je bil na Trgu 
revolucije pred spomenikom revolucije. Proga za moške ekipe 
je bila dolga 18 km in je vodila do Okroglega oziroma do 
okrogelske jame, kjer je 1942. leta pustilo svoja mlada živ
ljenja 13 mladih skojevcev. Proga za ženske ekipe pa je 
merila 10 km in je vodila do Kokrice. 

Atletom Triglava je uspelo 
jetos že tretjič zapored osvo
jiti pokal organizatorja, pri 
ženskih ekipah pa je pokal 
osvojila ekipa Partizana iz 
Nakla. 

Žal se tekmovanja niso ude
ležile vse prijavljene ekipe, 
pogrešali smo predvsem šol
skih ekip, pohvaliti pa mo

ramo dobro udeležbo ekip 
JLA iz Kranja. 

REZULTATI: moške ekipe: 
1. AK Triglav (L. Cvirn, J. Si
tar, F. Sitar), 2. Partizan 
Naklo, 3. SK Triglav, 4. Par
tizan Križe, 5. JLA I. itd.; 
ženske ekipe: 1. Partizan 
Naklo, 2. Tekstllindus, 3. 
Iskra, itd. — M. KURALT 

V nedeljo polfinale v rokometu 
V nedeljo je bilo za pokal 

SFRJ na sporedu četrtfinale. 
poseženi so bili pričakovani, 
rezultati. V Kranju je Kranj 
B visoko porazil ekipo Krvav
ca, kljub temu, da ni izko
ristil vseh prilik, ki jih je bilo 
r»a pretek. Na Golniku pa so 
domačini katastrofalno pre
magali Križe B. Na celi tekmi 
je bilo doseženih 51 golov, 
kar je redek slučaj na naših 
igriščih. Ekipa sodnikov, ki 
bi morala nastopiti v Kranj
ski gori proti domačinom, pa 
ni vzela tekme resno in sploh 
ni prispela na igrišče. V četrti 
tekmi p a so Križani doma z 
veliko težavo premagali Savi-

Km Jugoslavije 
v Beograda 

Na tekmovanju atletov za 
jugoslovanski atletski pokal, 
ki bo prihodnjo soboto In ne
deljo v Beogradu, bo nasto
pilo v vsaki disciplini po 12 
najboljših atletov iz predtek-
tnovanj i z področij oziroma 
republiških tekmovanj. Iz 
Kranja bodo n a tem prven
stvu nastopih naslednji tek
movalci: Kleč (400 m, Pirje-
vec (110 m ovire). Kaštivnik 
(400 m ovire), Milek (višina), 
poleg tega pa bo nastopila 
tudi moška štafeta Triglava 
4X100 m in ženska štafeta 
4X60m 

co. Tako so se v polfinale pla
sirale ekipe: Križe A, Storžič, 
Kranj B in Kranjska gora. 
Obe polfinalni tekmi pa bo
sta v soboto (19. 6.), Kranjska 
gora : Križe A (ob 17. uri) in 
Storžič : Kranj B (ob 18. uri). 

V nedeljo pa se prične tek
movanje tudi v ženski konku
renci: sodelujejo štiri ekipe: 
Selca : Kranj B (ob 8.30) ter 
Tržič : Križe (ob 9. uri). 

P. S. 

ŠPORT 
V KRATKEM 

NOGOMET — V predzad
njem kolu SNL je kranjski 
Triglav igral doma s Svobo
do neodločeno 2:2 (1:2) in je 
trenutno na šestem mestu. 
Mladinci Triglava pa so pre
magali Svobodo s 3:0 (1:0) in 
so na lestvici na petem me
stu. V zadnjem kolu se bodo 
mladinci pomerili z ljubljan
sko Olimpijo. Tekma bo da
nes v športnem parku v 
Kranju. 

ODBOJKA — V nedeljskem 
kolu republiške moške lige 
so gorenjski predstavniki 
igrali takole: Kanal : Triglav 
3:0, Bežigrad : Jesenice 2:3, 
Maribor : Žirovnica 3:0. 

J . J . 

Tekmovanje za kup SFRJ 

P0 PRIČAKOVANJU 
V nedeljo-se je nadaljevalo 

na Gorenjskem tekmovanje 
za pokal SFRJ. V treh četrt-
finalnih srečanjih so bili do
seženi pričakovani rezultati. 
Triglav B, ojačan z igralci iz 
prvega moštva, je komaj 
uspel premagati Svobodo iz 
Šenčurja. Tekma Ločan : 
Kranj je bila bolj podob
na medsebojnim obračunom 
igralcev kot pa nogometu. 
Gostje so pričeli z grobo 
igro, na katero so domačini 
odgovorili v enaki meri in 
namesto pričakovane dobre 
igre smo videli samo prekrš
ke. Sodniku, ki je vodil to 

srečanje, moramo zameriti, 
da ni izključil poleg nedisci
pliniranega Klemenčiča še 
nekaj drugih igralcev. 

Naklo je odpotovalo na 
Jesenice zelo oslabljeno. Zato 
je visoka zmaga domačinov 
pričakovana. V polfinalni-h 
tekmah se bosta v nedeljo 
pomerila naslednja para: Tr
žič : Ločan, Jesenice : Tri
glav B. 

Rezultati nedeljskih tekem: 
Triglav B : Svoboda 2:0 (0:0) 
Ločan : Kranj 2:1 (1:0) 
Jesenice : Naklo 6:0 (3:0) 

T. K . 

Jubilejna 
regata 

na Bledu 
Za letošnje jubilejno 15. 

mednarodno veslaško regato, 
ki bo v soboto in nedeljo (19. 
in 20. junija) na Bledu, je že 
prijavljenih nad 350 veslačev 
iz 10 držav. Precej močno 
bodo zastopane predvsem 
mladinske discipline. To bo 
hkrati tudi zadnja večja pre
izkušnja za organizatorje 
pred drugim svetovnim pr
venstvom v veslanju, ki bo 
prihodnje leto na Bledu. 

J. J. 

Hokej, ki predstavlja steber jeseniškeega športa državnega pomena, bo dobil sodobno pokrito 
drsališče. Dela so v polnem teku in upajo, da bo objekt do svetovnega prvenstva že gotov 

Atletski miting 
V soboto bi moralo biti na 

stadionu v Kranju letošnje 
prvenstvo mladincev in mla
dink v atletiki za ekipe. 
Atletska zveza Slovenije pa 
je to prireditev iz objektiv
nih vzrokov preložila (tekmo
vanje bo danes na stadionu 
Borisa Kidriča v Celju). Zato 
je kranjski Triglav organizi
ral samo klubski miting^ 

Rezultati: člani — 100 m: 1. 
Kaštivnik 12,0, 2. Kuralt 12,0; 
200 m: 1. Kleč 23„ 2. Kaštiv
nik 23,6; 800 m: žumer 2:12,8; 
višina: šušteršič 160, daljina: 
Kaštivnik 592, kopje: 1. Me-
žek 53,95, 2. M. Fister 53,55; 
disk: 1. Konc 37,24, 2. Mur-
nlk 32,95. 

Mladinci — 100 m: 1. Stro-
jan 12,0, 2. Ferjan 12,0; 200 m: 
1. F. Fister 24,0, 2. Strojan 
24,2; 800 m: 1. Florjančič 
2:05,8, 2. Rožič 2:11,8; višina: 
1. Torkar 185, 2. Milek 185; 
daljina: 1. Strojan 586, 2. 
F. Fister 583, krogla (6 kg): 
Satler 14,41, krogla (5 kg): 
M. Fister 14,17, disk: 1. Sa
tler 41.30, 2. M . Fister 38.39; 
4 X 100 m: Triglav M 46,8| 2. 
Triglav N N 47,3; mladinke — 

60 m: 1. Mohorič 8,5, 2. Sa
jovic ̂  8,5; višina: 1.—2. Pre-
zelj in Sajovic 130; daljina: 1. 

Mikelj 459, 2. Sajovic 455; 
disk: 1. Prežel j 24,52, 2. Er
žen 22,23; pionirji — višina: 
1. Prezelj *30, 2. Bitenc 130; 
daljina: 1. Velikanjc 428, 2. 
Zaplotnik 336. 

M. Kuralt 

Naš komentar 

Nečastni zaključek 
Nogometaši Triglava se 

v zadnji prvenstveni tek
mi v letošnji spomladan
ski sezoni niso kdovekaj 
proslavili. V tekmi proti 
Svobodi so prikazali pod
povprečno igro, povrhu 
vsega pa se nekateri sploh 
niso trudili. Precej v sla
bi luči sta se pokazala 
mlada igralca Kožar in 
Bajželj, ki se v drugem 
polčasu sploh nista poja
vila na igrišču. Samovolj
no sta zapustila igrišče in 
močno okrnila kranjski 
napad, ki je bil tako šte
vilčno zmanjšan kar za 
dva igralca. 

Ne glede na ozadje tega 

dejanja, je to nešportna 
poteza in obsojanja vre
den prestopek. Uprava 
kluba bo morala ob tem 
primeru primerno ukrepa
ti in oba ustrezno kazno
vati. 

Prihodnjo nedeljo je v 
slovenski nogometni ligi 
na sporedu zadnje kolo. 
Kranjčani se bodo pome
rili z Ilirijo v Ljubljani, 
ki se bori za obstoj v ligi. 
Bržkone bo Triglav obdr
žal šesto mesto, morda pa 
se bo povzpel še za stop
nico više, če bo zmagal, 
in, če bo Branik v Ljub
ljani Izgubil proti Svo

bodi. — J. JAVORNIK 

\ 



Kdo je krit nesrečam? 
V zadnjih dneh, ko se je izboljšalo vreme, se je tudi na 

Gorenjskem pripetilo večje število prometnih nesreč. Samo 
v minulih treh dneh jih je bilo okoli trideset. Pri tem jih 
je bilo večje število težje in lažje ranjenih. Materialna škoda 
znaša nekaj nad štiri milijone dinarjev. 

PREVELIKA HITROST 
Osebni avtomobil LJ 218-36, 

ki ga je upravljala voznica 
Majda Bukovec iz Ljubljane, 
je peljal Iz smeri Zgornjega 
Brnika proti Cerkljam. Vozi
la je pravilno po svoji desni 
strani. Iz nasprotne strani je 
pripeljal osebni avtomobil 

KR 14-12 Leopold Milek iz 
Kranja. Na ostrem desnem 
ovinku ga je vsled velike hi
trosti pričelo zanašati, da ni 
mogel izpeljati zavoja in je 
trčij z drugim vozilom. Ma
terialna škoda znaša 50 tisoč 
dinarjev. 

Priznanje podjetjem 
Pri nedavni prireditvi pod naslovom »Za varnost prometa 

v naselju« je bilo tudi žrebanje reševalcev nagradnega nate
čaja »STOP! VOZI PREVIDNO!« Nagrade za izžrebane reše
valce so prispevala naslednja podjetja: 

Iz občine Kranj: Zavarovalnica, Gozdno gospodarstvo. 
Knjigarna Simon Jenko, Sava, Planika, Projekt, Standard, 
Tekstilindus, Avtopromet Gorenjska, Komunalni servis, KŽK 
—- obrat Klavnica Kranj, Zavod za zaposlovanje delavcev, 
Kokra, TOSO. 

Iz občine Skofja Loka: LIP Jelovica, Marmor Hotavlje, 
L T H , ELRA, LIP Cešnjica, Veletrgovina Loka, Transturist, 
Trgovsko podjetje Železnina, Cestno podjetje KRONA, Kon
fekcija KROJ, Kmetijska zadruga, Gorenjska predilnica, Ode
ja, ALPINA Žiri, Državna založba Slovenije — poslovalnica 
Škofja Loka, Šešir, Kmetijsko gospodarstvo, Tehtnica Želez
niki, Pekarna in slaščičarna, Viktor Brufach — izdelovalec 
lesne galanterije, NIKO Železniki, Kombinat Sovodenj. 

Iz občine Radovljica: Elan Begunje, Murka Lesce, Plamen 
Kropa, Sukno Zapuže Almira, Železnina, Koloniale Bled, Ve
riga Lesce,. 

Iz občine Jesenice: Zavarovalnica, Trgovsko podj. Zarja, 
Avto moto društvo, Združenje šoferjev in avtomehanikov, 
Reševalna postaja. Gostinsko podjetje Gorenjka, Bolnica, 
SZDL. 

Poleg njih so prispevale nagrade tudi vse občinske komi
sije za vzgojo in varnost v prometu. — J. J. 

NI ZMANJŠAL HITROSTI 
Po cesti I. reda iz smeri 

Ljubelja proti Naklem, je pe
ljal Jafari Assadollah iz Ira
na. Ko je pripeljal po novi 
ljubeljski cesti in pripeljal 
proti koncu novega dela ce
ste ni upošteval znakov ome
jitve hitrosti, 

Zaradi neprimerne hitrosti 
ga je pričelo zanašati po ce
sti in ga na kraju vrglo na 
streho avtomobila. Lažje sta 
bila poškodovana voznik in 
njegov sopotnik. Prva pomoč 
jima je bila nuđena v ZD v 
Kranju. Materialna škoda na 
vozilu pa znaša nad pol mili
jona dinarjev. 

ZARADI VINJENOSTI 
Po cesti JLA do Planinske

ga društva v Tržiču je. peljal 
voznik osebnega avtomobila 
LJ 46-16 Rudolf Kolar iz Tr
žiča. Iz neznanega vzroka je 
naenkrat zavil z desne strani 

cestišča na levo stran in se 
tako zaletel v vhodna vrata 
pisarne Planinskega društva. 
Organi TNZ so kasneje ugo
tovili, da je bil voznik vinjen. 
Materialna škoda na vozilu 
pa znaša nekaj nad 120 tisoč 
dinarjev. 

NEPREVIDEN OTROK 
Voznik konjske vprege An

ton Pisek je pravilno vodil 
konja za uzdo, ko je peljal 
skozi Lesce. Pri hiši št. 157 je 
hotel sesti na vozilo. V tem 
času pa je z dvorišča ome
njene hiše prišel otrok in 
pred seboj kotalil gumijasti 
plašč motornega kolesa. Plašč 
se je zakotalll pred zadnje 
noge konja. Ta se je tega 
splašil in podrl voznika vpre
ge Piska tako, da je preko 
njega peljal voz. Pri tem je 
dobil težje telesne poškodbe 
in so ga morali takoj odpe
ljati v ljubljansko bolnišnico. 

30 METROV GLOBOKO 
Pred dnevi se je pripetila t 

Gobovcih ponovno težka pro
metna nesreča. Voznika oseb
nega avtomobila LJ 353-71 
Alojza Anžiča jc v omenje
nem kraju na ostrem, nepre
glednem ovinku zaradi pre
velike hitrosti zaneslo v levo. 
Pri tem je voznik zavil moč
no v desno, kar je bil vzrok, 
da se je prevrnil na levi bok 
in se prevračal po strmem 
gozdnem pobočju v globino 
tridesetih metrov in tam ob
stal na kolesih. Pri nesreči 
sta bila voznik in sopotnica 
lažje telesno poškodovana in 
jima jc bila nudena prva po
moč v ZD Kranj. Materialna 
škoda na vozilu pa znaša po 
nestrokovni oceni okoli 700 
tisoč dinarjev. 

JOŽE JARC 

\ a zatožni klopi 
Vsak dan lahko poslušamo 

pritožbe nad današnjo mladi
no. Nekateri pravijo, da je 
premalo delavna, drugi zopet, 
da preveč popiva in podobno. 
Nasploh pa pravijo, da je ne-
vzgojena. Žal pa velikokrat 
ugotavljamo, da nekateri 
sploh ne iščejo vzrokov zakaj 
je del današnje mladine tak
šen?! 

Veliko je primerov, kjer 
niso mladi popolnoma nič 
krivi, da so zašli na pota ne
poštenosti ali kot temu pra
vimo KRIVA POTA. Veliko
krat so krivi starši ali pa njiho
vi nadrejeni. Marko je bil še 
mlad, saj je bil star komaj 
šestnajst let. (Ime janta je 
spremenjeno zaradi članka). 
Ker v družini ni bilo denar-

r 

19 L e t e č a ob c e s t i 
Promet postaja iz dneva 

v dan večji. Prav posebno 
je to še sedaj, ko prehaja
mo v letno sezono. Naša 
država je ena izmed tistih, 
v katero prihaja tudi veliko 
tujih turistov. Večina od 
njih dopotuje s svojimi la
stnimi motornimi vozili. Pa 
tudi naša »domača« motori-
zacija je zelo veliko napre
dovala. Za red in varnost v 
prometu pa morajo vseka
kor poskrbeti naši prometni 
miličniki ali kot jim pravi
mo »LETEČA.« 

Vsak dan jih vidimo na 
cesti. Podnevi in ponoči, ob 
delavnikih aH ob praznikih 
in nedeljah. Koliko nesreč 
bi se že pripetilo, če bi ne , 
bilo njih? š e veliko več, kotprometna služba je odgovorna in naporna 
pa se jih že sedaj. 

Eden od njih stoji ob ce
sti in »spremlja« promet na 
njej. Videti je zamišljen. 
Vendar ne v neke lepe misli 
na preteklost, temveč v pro
met, da se ne bo pripetila 
kakšna prometna nesreča 
zaradi neprevidnosti voznika 

ali pa pešca odnosno kole
sarja. 

Dobri so ti fantje. Niso 
taki, kot smo si jih včasih 
zamišljali! V eni roki blok 
za mandatne kazni, v drugi 
pa bele/ko, kamor bo zapi
sal podatke kršilca predpi

sov za sodnika za prekrške. 
NE! To so ljudje, ki sku
šajo vsakemu pomagati, mu 
svetovati ali preprečiti deja
nje, ki bi njemu-vozniku ali 
pešcu — osebno škodovalo. 

Vendar pa vsi ljudje le ne 
mislijo tako! 

še več, pretežna večina 
misli o njih tako, kakršni v 
resnici so. 

»Ne vem kaj bi bilo, če 
ne bi bilo »leteče«? ml je 
zatrjeval voznik osebnega 
avtomobila takoj zatem, ko 
ga je prometni miličnik 
opozoril na prehitro vožnjo. 

»Ljudje mislijo, da ne 
znamo drugega kot kaznova
ti, vendar to ni res. Naša 
želja je predvsem čimmanj 
nesreč, ker to pomeni za 
nas tudi manj dela. Na sre
čo je takih zelo, zelo malo.« 
% Vinjeni uporabniki cest 
• delajo prometnim milič-
• nikom in tudi onim s 
• postaj LM največ težav. 
• Zakaj? 
• Zato ker je tem težko 
• dokazati, da nimajo 
• prav. Zgoraj sem zapisal, 
• da je videti prometni ml-
• ličnik videti ob cesti za-
• mišljen. Vendar, če člo-
• vek postoji ob cesti in si 
• ogleduje promet, postane 
• prav tako zamišljen kot 
• »LETEČA OB CESTI.« 

JOŽE JARC 

ja, da bi se še naprej šolal, 
je odšel v tovarno. 

Marko že od osmega Ml 
dalje ni doma občutil tisa 
družinske topline kot so jo 
drugi otroci. Oče je venomer 
popival. Kadar se je vračal 
dotnov pijan, je pretepu 
otroke — med njimi maU& 
Marka — trt jih celo podil oJ 
hiše. Mati se mu ni »upal* 
upirati, ker bi drugače »rudi* 
njo. Marko je očeta zasovrt 
žil. Do matere pa tudi ni ct 
tU neke posebne ljubezni, h'' 
mu pač ni zaščitila njegovi* 
pravic pred očetom. 

Dom mu je pričel postaji 
ti tuj. Izbral si je druščini 
žal pa je bila ta druščina da 
kaj slaba. Vendar pa je bi1 

za njega toliko boljša, da 'J 
ni pretepala ali podila od sebi-

Druščina si ja Marka izbr* 
la za svojega vodjo. Izvrševt 
H so razne tatvine, napai' 
in podobno. Sprva manjše^ 
obsega. Zatem čedalje večje;' 
pomena. Uspevali so?! MarV 
se je od doma preselil k t 
rodnikom. Ti mu pri teh »a* 
cijaht niso nasprotovali. 

Zanj so se pričeli zanimat 
organi notranje varnosti. I-
sledili so ga pri njegovih it 
janjih. Prišel je na zatotf 
klop. Precej grehov so m» 
našteli. Odkrito jih je pft 
znal. Zanje je prejel zaslt 
ženo kazen — zapor. 

Pri vsem tem se vpraiaf 
mo: Ali je bil za vse to rp 
Marko s'am kriv? Vsekakor ji 
za vse to odgovorna tudi mi
ti, predvsem pa oče, ker mt 
nista s svojim načinom Uvljt 
nja pokazala kako je ti& 
živeti!! — JOŽE JARC 



MOTORNA VOZILA 
Prodam fiat 600 D. Franc 

|jawrič, C. Kokrškega odre
da 16, Kranj 2773 

Prodam dobro ohranjeno 
K S U p rimo 150 ccm. Kranj, 
pot na Jošta 9 2774 

Prodam nov moped T 12 
na tri prestave, Dvorje 42, 
Cerklje 2775 

SKUPŠČINA OBČINE 
KRANJ 

Na podlagi slepe seje 
sveta delovne skupnosti z 
dne 14/5-1965 razpisuje 
skupščina občine Kranj 
naslednje delovno mesto: 
— vodja tržne 

inšpekcije 
Pogoji: visoka strokov

na izobrazba, 
8 let delovnih izkušenj. 
Razpis ostane v veljavi 

15 dni od dneva objave. 
Kandidati naj viože pi
smene vloge pri skupščini 
občine Kranj. 

Prodam avto VW, letnik 
1954, v odtočnem stanju. Bre
zo var, Suha 103, šk. Loka 

2776 
Prodam prikolico za oseb

ni avto opcl. Anton Kreus, 
Smledniška 64, Kranj 2777 

Prodam motorno kolo Puch 
250 ccm, dobro ohranjen. 
Ogled v četrtek dopoldne. 
Jamnik 10, Kropa 2778 

Prodam avto RenoJt L 4, 
barva po želji. Jože Studen, 
Pangerščica 6, Golnik 2779 

Žensko in moško kolo ita
lijanske znamke prodam. Ul . 
JLA (nebotičnik)), šmdtek, 13 
nadstropje 2780 

Prodam fiat 1300 ali za
menjam za 750. Suha 24, 
Kranj 2781 

Prodam šivalni stroj »Sin-
ger« z okroglim čolničkom. 

Planinsko društvo Kranj 
vabi vse svoje člane in 
ljubitelje planin na pro
slavo 20-letnice osvobodi
tve in srečanje društvene
ga članstva, ki bo v sobo
to in nedeljo, 19. in 20. ju
nija na Krvavcu. 

S seboj prinesite član
ske izkaznice PD Kranj. 

2797 

ELEKTROTEHNIČNO PODJETJE 
K R A N J 

Vse sedanje in bodoče koristnike proizvodov poslov
nega združenja »Standard« iz Beograda, obveščamo, da 
vršimo na področju Gorenjske in mesta Kamnik vsa 
popravila v garancijski in izvengarancijska dobi, in si
cer za: 

1. »Proleter« — Beograd 
Električne štedilnike RHS-3b/l, KHS-3b/2, KHS-3b/3, 
TIP »A« 

2. »Milan Blagojević« — Smederevo 
Električni štedilnik EE-60/I; Plinski štedilnik »Far-
gas Fulton« 

3. »ELIP« — Novi Beograd 

Elektr. likalnik z avtomatsko regulacijo BAM-21Sp 
Elektr. likalnik tip 651 in 657 — 450 W 
Elektr. likalnik krojaški 700 W 
Elektr. zaprt kuhalnik na 2 plošči tip 740 
Elektr. štedilnik THB-2b 
Elektr. kuhalnik z eno ploščo tip 744 (zaprt) 

4. »Sutjeska« — Beograd 
Električni bojler 51. 
Električni bojler 81. 

5. »Ikarus« — Zemun 

Električni bojler 15 L 
Komora za sušenje perila IK 815 

6. »Jugodent« — Novi Sad 

Namizni ventilator SV 161 
Stenski ventilator PV1200 
Sesalec prahu »Polip« S 4,5 
Aparat za sušenje las ASKO 

Potujoča servisna služba obišče vsak četrtek v Kam-
ufku potrošnike. Potrebe po popravilih pa prijavite 
lahko tudi v kvalitetni poslovalnici »Kočna«. 

Lahko pa vsi koristniki električnih naprav in apara
tov naročajo v sprejemnici Elektrotehničnega podjetja 
Kranj — Gregorčičeva 3, tel. štev. 22-65 ali 22-64. 

Gorjanc, Vodopivčeva št. 12, 
Kranj 2782 

Ugodno prodam flat 750 za 
gotovino. Informacije pri 
hišniku tekstilne šole Kranj 

2783 
Prodam obračalnik za seno 

nemške znamke. Naslov v 
ogl. odd. 2784 

Ugodno prodam popolnoma 
novo kuhinjsko opravo (le
vo). Naslov v oglasnem od
delku 2785 

Prodam posteljo z vzmetno 
ždimnico. Drulovka 35, Kranj 

2786 
Prodam kravo po izbiri, tu

di s teletom. C. na Klane 9, 
Kranj 2787 

Prodam kozo, dobro mle-
karico. Sp. Vetemo 6, Križe 

2788 
Prodam emajliran štedilnik 

na tri plošče s pokrovom. 
Kvas Feliks, Zalog 67, Cerklje 

2712 
Prodam Japonski pralni 

stroj (na pritisk), pripraven 
za samce ali hitro pranje ple
nic. Električ. gramofon, ku
halnik In tehtnico 5 kg na 
uteži. Naslov v ogl. odd. 2723 

Slovenski fant, 29 let star, 
170 cm velik, živi v Nemčiji, 
dobro situiran, se želi spo
znati s slovenskim dekletom. 
Jože Dresa, 42 Oberhausen, 1 
Duisburgger str. 185 2601 

Iščem inštruktorja za po
učevanje angleškega jezika 
za srednjo šojo v okolici Je
senic. Naslov v ogl. odd. Je
senice 2749 

Nudim hrano in stanova
nje fantu za pomoč na mali 
kmetiji. Naslov v oglasnem 
oddelku 2789 

Iščemo pastirja za planino 
»KRVAVEC«. Zglasite se pri 
Francu Jenku, Stiska vas 2, 
Cerklje 2790 

V Chicagu na medicinski 
fakulteti iz stomatologije je 
doktorirala Terezija Palovš-
nik-Rončevič. Iskreno j i če
stitajo domači 2791 

Izgubil sem torbo od Šen
čurja do Grada. Poštenega 
najditelja prosim, naj jo 
Odda v Šenčur 18 2792 

Izgubil se je mlad pes ov-
čjak. Proti nagradi javite 
Rant, Tavčareva 51, Kranj 

2793 
Našla sem moško kolo pod 

Šmarjetno goro. Angelca Pajk, 
Delavca c. 48, Kranj 2794 

Trgovina ŠIPAD v nebotič
niku Vam nudi dnevne sobe, 

Gostinsko in trgovsko 
podjetje 

»Central« Kranj 
sprejme v uk naslednje 

vajence: 
2 za delikatesno m 

4 za kuhinjo 
7 za strežbo 
1 za slaščičarno 

Prosilci naj pošljejo last
noročno napisane prošnje 
do 30. junija na naslov 
»Central« Kranj, Maistrov 
trg 11. 

spalnice, kuhinje vseh vrst, 
ter ostalo pohištvo po zmer
nih cenah. Se priporoča trg. 
Šipad — Kranj. 

Trgovina šipad — Kranj 
potrebuje prazno ali oprem
ljeno sobo. 2796 

Vrstni red za fiča (januar) 
brezplačno oddam. Ponudbe 
poslati pod 1,200.000 din 2797 

Planinsko društvo 
MEDVODE 

išče za 

SLAVKOV DOM, 
— UPRAVNIKA in ; 
— KUHARICO 

Upravnik mora imeti 
svoje prevozno sredstvo. 
Nastop službe takoj. Pri
jave sprejema Planinsko 
društvo Medvode. 

Stara ledarna 
Za samopostrežno trgovino 

na Plavžu stoji lesen jača, ki 
je svoječasno služali za vskla-
diščenje ledu. Ob njej je bila 
napeljana cev, iz katere je pr-
šela voda, da se je pozimi de
lal led. Ker imamo danes jedi 
in pijače v hladilnikih, led 
pa se umetno izdeluje, ta ie-
darna ni več potrebna. Zato 
nameravajo to leseno lopo od
straniti in jo bodo prodali 
najugodnejšemu ponudniku. 

B. B . 

Naznanjam žalostno vest, da je nenadoma in prezgodaj umrla 
moja dobra žena in sestra 

Ančka Doli nar 
Pogreb pokojnice bo v četrtek, 17. junija 1965 ob 16. uri iz hiše 

žalosti, Kranj, Cesta talcev 12, na kranjsko pokopališče. 

Žalujoča mož Franc in sestra 
Kranj, 15. junija 1965 

Novo nagradno žrebanje 
VSAK VLAGATELJ 

ki je v Času od 1. aprila vložil na hranilno knjižico vsaj 50.00° din svojih prihrankov 
najmanj za dobo enega leta, ali pa bo to storil do 31. oktobra letos, 

bo lahko dobil lepo nagrado pri žrebu v novembru 1965. 

Vlagajte svoje prihranke pri medobčinski komunalni banki 
Kranj in njenih poslovnih enotah: na Jesenicah, v Radovljici, 
v Škof j i Loki in Tržiču! 
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V skupščini SR Slovenije 
Biro za informacije nas je 

obvestil o sejah odborov 
skupščine SRS. 

Danes se bo predvidoma 
sestal odbor za proučevanje 
zakonskih in drugih predlo
gov gospodarskega zbora. 
Predvsem bo obravnaval o 
oblikovanju in uporabi sred
stev za investicije v gospo
darstvu, o prenosu sredstev 
odpravljenega družbenega in-

Ekskurzije 
Železarski izobraževalni cen

ter na Jesenicah je odobril 
tudi letos učencem poklicne 
industrijske in tehnične sred
nje šole potrebna sredstva za 
izvedbo poučnih ekskurzij 
koncem šolskega leta. V po
nedeljek in včeraj so si ogle
dali učenci prvih letnikov 
podjetja v Kropi, Kranju, 
Medvodah in Ljubljani, učen
ci drugih letnikov pa pod
jetja v oddaljenih krajih, 
medtem ko bodo omogočili 
letošnjim absolventom ogled 
naših največjih in za indu
strijo najvažnejših podjetij. 
Absolventom - val javcem pa 
bodo omogočili celo ekskur
zijo v Italijo. Z zaključnimi 
strokovnimi ekskurzijami Že
lezarski izobraževalni center 
lepo dopolnjuje strokovno 
znanje učencev svojih šol. 

— P. U. 

vesticijskega sklada SRS v 
kreditni sklad splošne gospo
darske banke Slovenije in o 
odmeri vodnega prispevka za 
leto 1965. Poslanci tega zbora 
bodo odločali tudi o najvišji 
meji, do katere se sme dolo
čiti stopnja osnovnega pri
spevka za zaposlovanje za II. 
polletje 1965. 

Na seji zakonodajno-pravne 
komisije pa bodo tega dne 
med drugim spregovoril o sa
moupravljanju delovnih lju
di v upravnih organih v SRS, 
o republiški komisiji za ugo
tovitev pokojninske dobe in 
o uporabi sredstev za inve
sticije v gospodarstvu. 

18. junija bo več teh vpra
šanj obravnaval tudi odbor 
za organizacijsko - politična 
vprašanja. — D. K . 

Prireditev leta 
Križe, 15. junija — Jutri se 

bodo pričele v Krizah pri Tr
žiču prireditve v okviru tra-

Premalo matematikov 
šole in drugi izobraževalni 

zavodi v teh dneh že preje
majo prošnje za sprejemanje 
novega strokovnega osebja za 
prihodnje šolsko leto. Na raz
pise, ki so j ih objavili, se je 
prijavilo razmeroma dovolj 
kandidatov s srednjo izobraz
bo, torej za razredno pouče
vanje, medtem ko pa še ved
no primanjkuje učiteljev z 
višjo in visoko izobrazbo. 

V jeseniški i n ' radovljiški 
komuni so letos razpisali 
skupaj 39 učnih mest V 

Najdba na Begunjščici 
Gozdni delavci Gozdnega 

gospodarstva Bled, ki jih 
vodi gozdarski tehnik MA
RIJAN AHAČIC, so pri seč
nji gozdov na Begunjščici 
26. maja 1965 našli 50 m pod 
Poljsko planino pločevina
sto škatlo, v kateri je bil ar
hiv1. Tovariš Ahačič je pri 
pregledu ugotovil, da je naj
deni material arhiv Gorenj
skega in Kokrškega odreda, 
ki je nastal 1943 in 1944. le
ta. 

Na novo pridobljeni arhiv 
šteje 200 spisov in je soraz
merno dobro ohranjen, če
prav je bil več kot 20 let 
zakopan. Tovariš Ahačič je 
o pomembni najdbi takoj 
obvestil Občinsko združenje 
zveze borcev NOV v Radov
ljici. Arhiv je prevzel Go
renjski muzej v Kranju, k i 
bo z novim ipomembnimi 
dokumenti obogatil svojo 
partizansko dokumentacijo. 

«,i v<!^kodnevno nudila potrošnikom dovolj kruha In dru-
Pekama v te*«)« obar,'Tas.i pa potrošniki oddaljenejših krajevG* 
SSavTkf L m e in E L S S ko.a samo I * da bi .a pekarna zaieia empreje * M 

Dograditev 
Prešernove 

koče 
na Stolu 

Vse kaže, da bo nova Pre 
šernova planinska koča n a 

Stolu dograjena (razen neka 
terih manjš ih notranjih i" 
zunanjih ureditev) do 1. avgu
sta letos. 

Poseben gradbeni odbor, b 
vodi in nadzira izgradnjo ka 
če, ima precej težavno nalogo 
ne samo zaradi denarja. P3 1 

pa tudi zaradi izredno slab"1 

letošnjih vremenskih razmer 
Sneg, ki so ga nanesli plaz* 
vi na pot do gradilišča in tu
di na samem gradilišču ovt 
rajo delo. S pomočjo ĵ se™' 
ških in zadnji nedelji 5« 
kranjskih alpinistov so korw 
no pot usposobili in seds 
bodi lahko nadaljevali s prt 
nosom gradbenega materiali 
in nadaljnjo gradnjo. 

Zasilna koča (kasneje bo ti 
služila za drvarnico in shrani 
bo) je že od lanske jeseni po 
stavljena tako, da bodo v njej 
lahko prebivali delavci in s< 
v njej hranili. V naslednji!1 

tednih bo organiziranih U 
več delovnih akcij za prerto> 
gradbenega materiala, ki p 
bodo planinci znosili n3 rame 
nih. — R. 

osnovnih šolah, 10 v varstve
nih ustanovah in 2 mesti za 
posebno šolo na Jesenicah. 
Zelo očitno je pomanjkanje 
učiteljev matematike. V obeh 
občinah bi joh potrebovali 
kar 11, zraven tega pa več 
anglistov, biologov, ter učite
ljev glasbenega in tehničnega 
pouka. 

Delno bodo zboljšali stro
kovni sestav učnega osebja z 
organizacijo izrednega studi--
ja zaposlenih učiteljev na 
pedagoški akademiji. Zavod 
za prosvetno pedagoško služ
bo Jesenice se prizadeva, da 
bi našli po šolah dovolj kan
didatov za nadaljnje šolanje 
in usposabljanje za razredni 
in predmetni pouk. — J. B. 

» A G R A R I A « K R A N J 
Trgovsko podjetje na debelo in drobno bo v petek, 
dne 18. junija 1965 odprlo 

v Škof ji Loki 
(poleg pošte) 

NOVO PRODAJALNO 
SADJA IN ZELENJAVE 

Gospodinje, vaša želja se je uresničila! Vabimo vas, da 
kupujete sadje in zelenjavo v prodajalnah Trgovskega 
podjetja »AGRARIA« Kranj. 

Za stanovanja 
26 milijonov 

Nad železniško progo na Je
senicah, kjer je zgradila sta
novanjska zadruga »Kovinar« 
12 dvojčkov, bodo pričeli gra
diti v prihodnjih dneh novih 
13 dvojčkov s 26 enodružin
skimi stanovanji. Pričetek 
gradnje je omogočila Železar
na Jesenice, ki je odobrila 
vsakemu članu zadruge 1 mi
lijon dinarjev posojila za do
bo 30 let z 1-odstotno obrest
no mero. S 26 milijoni Žele
zarne in z lastnim prispev
kom v denarju, materialu ali 
delu, bo zgradil vsak zadruž
nik hišo do tretje faze, na-
daljna potrebna sredstva za 
dograditev hiše pa bo kredi
tiral stanovanjski sklad. Mož
nost, ki jo nudi članom ko
lektiva Železarna Jesenice za 
izgradnjo lastnega stanovanja 
je toliko večjega pomena, ker 
marsikoga vzpodbudi, da se 
odloči za gradnjo in tako 
omili še vedno kričeč pro
blem stanovanj na Jesenicah. 

— P. U. 

dicionalnega športnega tedna 
TVD Partizana Križe. Popol
dne bo šahovski brzoturnir, 
za katerega je prijavilo svoje 
ekipe več sindikalnih podruž
nic pa tudi garnizon JLA :z 
Križev, obmejna služba in 
graničarji iz Ljubelja. V četr
tek, 17. junija bo rokometni 
turnir, na', katerem bodo so
delovali okoliški rokometni 
klubi in Radeče pri Zidanem 
mostu. V petek jc na spore
du namizno-teniški turnir. V 
soboto zvečer bo promenadni 
koncert Pihalnega orkestra 
DPD Svobode Tržič in moški 
oktet KUD Križe. 

Višek in obenem tudi za
ključek športnega tedne bo v 
nedeljo. Dopoldne bo medna
rodna rokometna tekma med 
Borovljami in Krizami, popol
dne pa bo velik telovadni na
stop. Začetek nastopa bodo 
najavili s spuščanjem padal
cev in preletom avionov. Na 
telovadnm nastopu bodo so-
delovli TVD Partizan Križe in 
Tržič, vse tri osemletke, pri
padniki JLA iz garnizonov 
Kranj in Križe, Alpski letal
ski center iz Lesc, Narodni 
dom iz Ljubljane, gimnazije 
Kranj, podmladkarji Rdečega 
križa Tržič in nekateri naj
boljši orodni telovadci iz 
Ljubljane. — š. B. 

Plenum SZDL 
Radovljica o 
gospodarstvu 

Pretekli torek so na plenu
mu SZDL Radovljica obrav
navali nekatere najbolj ak
tualne probleme gospodar
skega gibanja. Ugotavljali so 
potrebo, da gospodarske or
ganizacije ponovno proučijo 
možnosti za izpolnitev letoš
njih proizvodnih planov nav
zlic vrsti objektivnih težav. 
Na plenumu so spregovorili 
tudi o preskrbovanju s pre
delovalnim materialom, o 
omejevanju investicij in o 
bolj racionalnem trošenju 
sredstev za Izobraževanje. 
Tudi v letošnjih petih mese
cih v delovnih organizacijah 
niso izkoristili razpoložljivih 
sredstev v te namene. 

Izdaja in tiska CP »Go
renjski tisk« Kranj, Koro
ška cesta 8. Naslov Ured
ništva: Kranj, Cesta Sta
neta Žagarja 27 in uprave: 
Kranj, Koroška cesia 8. 
Tekoči račun pri NB v 
Kranju 607-11-1-135. Tele
foni: redakcija 28-35,20-52, 
uprava in tiskarna 21-90. 
24-75, 28-97. Naročnina: 
letno 1300, mesečno di
narjev. Cena posameznih 
številk: sreda 20, sobota 
30 din. Mali oglasi s* na
ročnike 30, sa nenaroinike 
40 din beseda. Neplačanih 

oglasov ne objavljamo 




